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ת העיר שהגיעו לכאן צהריים טובים לכולם. אני מודה לכל חברי מועצחברים,  מר חיים ברוידא: 

לישיבת מועצת העיר במועד הזה, ועל הנכונות לעשות הכול כדי לפעול להעברת התקציב. עשינו כל 

. עדיין גם במועד הזה אני רואה חשיבות רבה לעבודה עם תקציב  2022מאמץ לאשר את תקציב לשנת  

ק עזר לרעננה שמירה,  מאושר, מאוזן ובר ביצוע. אני עובר לסעיף הראשון, אישור הארכת תוקף חו 

התשע"ז   ציבורי  וסדר  על  2017  –אבטחה  השמירה  של  החשיבות  את  מבינים  שכולם  בטוח  אני   .

לא   היחידניים  שהפיגועים  רואים  אנחנו  זו.  בתקופה  ובייחוד  בעיקר,  האישי  הביטחון  הביטחון. 

בנייד, תמונות  נפסקים. וראיתי אתמול בטלוויזיה תמונות שאולי אנשים, לא בטלוויזיה אלא אצלי  

מסכימים   שכולם  חושב  ואני  שם.  שהיה  מה  על  מחריד  זה  אבל  אליהם.  הגיעו  לא  אחרים  שאולי 

השירותים  רמת  על  ולשמירה  רעננה,  תושבי  לטובת  והכרחיים  נדרשים  שהם  בשירותים  שמדובר 

ר ורמת הביטחון שאנחנו הורגלנו אליה לאורך שנים רבות. אנחנו מביאים כאן אגרת שמירה בשיעו

על    1של   יעמוד  השנתי  הגבייה  שצפי  כך  למ"ר,  מתווסף    ₪4.7  הזה  הסכום  כל  בשנה.   ₪ מיליון 

 להוצאה לסיירת הביטחון במלואו. ואני מבקש מגזבר העירייה להתייחס, בבקשה יוסי. 

 

אותו   מר יוסי מזרחי:  סכום  סביב  נבנה  העזר  חוק  העזר.  חוק  תחשיב  אליכם  נשלח  טוב, 

ובהתא לגבות,  על  אמורים  יעמוד  נקבע התעריף. התעריף  ₪ למ"ר, כאשר התעריף העדכני    1ם לזה 

מהסכום  40%-₪. כלומר אנחנו יורדים לשיעור של כ 2.42היה  2021התעריף האחרון שהיינו בדצמבר 

על   מדברים  אנחנו  למעשה  לב,  שימו  נקבע.  על    1אשר  ההנחה    ₪5.7,  אחוז  כאשר  מ"ר,  מיליון 

מיליון ₪. שוב בגלל שלמעשה כל ההנחות    4.7לכן אנחנו נגיע לגבייה של  , ו85%הפיקטיבי שנקבע זה  

שחלות, הן על המקרים הסוציאליים למיניהם חלים גם לאגרה, ולכן זו האגרה שתהיה. שזה אומר  

 ₪ לשנה.   ₪1 למ"ר לשנה. זה  100בממוצע לדירה של מ"ר ממוצע בשנה 

 
 אני מבקש להתייחס.   מר ניר קריסטל: 
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 אוקיי בבקשה.   רוידא: מר חיים ב

 

היקירים   מר ניר קריסטל:  את  שאיבדו  המשפחות  בצער  כולנו  בשם  משתתף  אני  הכול  לפני 

שלהם אתמול, ובאמת החלמה מהירה לפצועים. אגרת הביטחון נולדה בתחילת הדרך באמת בימים 

ית, שלא  של אינתיפאדה, בתחילת הדרך העירייה קיימה ומימנה את פעילות סיירת הביטחון העירונ

הוטל  נולדה,  שם  אכן  האינתיפאדה,  בגלל  לגבות  לרשויות  אפשרה  המדינה  וכאשר  הזה.  מהמקור 

נותרו   ואנחנו בתוכן, שגובים    25%היטל האבטחה כפי שהוא בשמו. לימים  מרשויות מדינת ישראל 

לטובת  צבוע  אומנם  הוא  השוטף.  לתקציב  נכנס  יודעים  שכולנו  כמו  הזה  ההיטל  הזה.  ההיטל  את 

ניקיון, אז מן הסתם לא נצטרך לקחת ש ירותי ביטחון. אבל זה אומר כמו שיכול מחר להיות היטל 

ל זה  את  נפנה  אלא  לניקיון,  כל  -מארנונה  יודעים,  כולנו  בקיצור  לפסטיבלים.  מה,  יודע  לא  אני 

זה  היושבים בחדר הזה, ואת זה הציבור קצת פחות אולי יודע, כי הוא לא מצוי בנבכי הספרים הללו, ו

בסדר. שהדיון פה הוא לא על כמה הולך לביטחון או לא הולך לביטחון, אלא יש פה כסף מעבר. ולכן  

אני מגנה את השימוש בפיגועים ובביטחון האמיתי ובצרות הביטחון שיש למדינת ישראל, כדי לכסות  

י סגן וממלא  על תקציבים אחרים. אנחנו ומאחר וזה תכף יגיע לדיון הבא, כהנהלת עיר, ואני אז היית

מיליון    11-, שהם כ3.58%בשיעור של    2019מקום ראש העיר, העלינו באופן חריג את הארנונה בשנת  

₪. התחייבנו ראש העיר, אני אז כסגנו, מיכאל רייזמן כסגנו, כל הקואליציה, דרך אגב חברי סיעת 

שכשירווח אמרנו  להעלאה.  אז  כבר  אז  התנגדו  לאופוזיציה,  היום  עמיתנו  לא    מר"צ,  ובעצם  נחזיר. 

היינו אמורים כולנו לשבת עכשיו בכלל בסיטואציה הנוכחית, לו היינו מקיימים את ההבטחה לציבור 

לשנת   הארנונה  את  בהיטל    2022ומורידים  לגעת  נאלצנו  ולכן  זאת.  עשינו  ולא  שנותרה.  ביתרה 

שמאחר   גם  אמרנו  השוטף.  לתקציב  נכנסים  שניהם  שוב  לארנונה.  כחלופה  הולכת  האבטחה  והעיר 

, עד שנגיע להבנות בנושא התקציב. ראוי שלא יבוצע שום שינוי, אפילו לא ייצא אוויר  1/12לעבוד על  

מהגלגלים של רכב, על הקטנוע של סיירת הביטחון. לצערנו בפועל נעשה קיצוץ דרסטי בשירות. יש  

שכור רכבים, צריך  היום פחות צוותים בפועל, ההחזרה של השירות הזה לוקחת זמן, צריך מחדש ל

שעה  באיזו  ומוריד  מעלה  שאתה  באפסנאות  תיקים  על  מדברים  לא  אנחנו  אנשים.  לשכור  מחדש 
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שאתה רוצה. וזה לוקח זמן ההיערכות הזאתי. תאמינו לי שאני מכיר כל פרט שם, הייתי ממונה על  

השוטף, פינינו,  הביטחון העירוני. הדבר שאני בא ואומר לכם, שכאשר אנחנו ישבנו לאזן את התקציב  

יש   הזה.  לדיון  נגיע  תכף  להעביר   1.32ואנחנו  מעוניינים  שאנחנו  שלנו,  בהסתייגויות   ₪ מיליון 

לביטחון. אגב רצינו יותר, אבל בשל כללי המשחק, היו דברים שהגזבר הטיל עליהם וטו. בשל כללי  

עוד   נאלצנו להוסיף  שארנו אחרי הכול  מיליון ₪ לאמי"ת ולכפר בתיה. זאת אומרת שנ  1.7המשחק 

-מיליון ₪. אני דרך אגב חושב שאפשר הרב היותר, אבל לא משנה. הגענו ל  1.32עם יכולת להעביר  

נעבור לדבר עליהם. לכן    1.32 והם מופיעים פה בהסתייגויות שעוד מעט  מיליון ₪ לטובת הביטחון, 

לאותם   פ  4,750,000מבחינתנו  עוד  לא  וזה  הביטחון,  את  להשלים  שמיועדים  תוספת ₪  לא  זה  עם, 

היה   שלא  המצב  את  להחזיר  על  מדברים  אנחנו  תוספת,  על  מדברים  לא  אנחנו  נדבר.  שלא  חברים, 

₪,    1אמור לרדת, אנחנו רוצים להחזיר אותו למצב שבו הוא היה. אנחנו לא מדברים על תוספת של  

ולא    1לא   למ"ר  לקדמ  ₪1  המצב  את  להחזיר  רוצים  אנחנו  הביטחון.  לאיש  לפלאפל  זאת  ₪  ותו. 

שאחרי   נותרו    1.32אומרת  בהסתייגויות,  פה  לכם  נציג  שאנחנו   ,₪ את    3,430,000מיליון  חסר.   ₪

זה   את  לוקחים  אם  הביטחון.  מאגרת  באמת  לאשר  צריכים  חושב,  אני  כולנו,  אנחנו  הזה  החסר 

על   מדובר  מטרים,  של  המתמטיקה  לפי  זה  את  אומרת    73ומחשבים  זאת  אחד.  זה  למ"ר,  אגורות 

הוא  הת הביטחון  לאגרת  כעת  לנו  שחסר  המדויק  אנחנו   73חשיב  חושב,  אני  מזאת,  יתרה  אגורות. 

שנים קדימה, זה    5-חושבים לא אני חושב, שלבוא עכשיו ולהטיל את הסיפור הזה על תושבי רעננה ל

לא   יהיה בעוד שנה, אף אחד  יודע מה  לא  רעננה. אף אחד מאיתנו  בפניהם של תושבי  יריקה  פשוט 

שכעת    יודע זה  בשם  התושבים  על  מס  ולהטיל  לבוא  שהיום  חושב  לא  אני  שנתיים.  בעוד  יהיה  מה 

שנים קדימה זה נכון, בדיוק כשם שאנחנו דנים בארנונה בכל שנה ושנה,    5-אנחנו נמצאים בבעיה, ל

כך אנחנו חייבים לדון גם באגרת השמירה הזאת, משום שהיא אגרה חריגה, שהיא מס נוסף, שהיא 

את בבסיס, כאשר על אחת כמה וכמה בבסיס אנחנו דנים בכל שנה ושנה. אז בחריגות לא נדון  לא נמצ

 בכל שנה ושנה?  

 
 שנים?  5למה אתה חושב שזה   גב' דרורה כהן: 
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   -כי זאת ההצעה, זאת ההצעה. זה מה שמונח כעת על השולחן. ולכן הצעתנו מר ניר קריסטל: 

 

 לא חייב.  ניר, אבל אתה  מר אריאל הילדסהיימר:

 

אגורות   73רגע, רגע, ולכן אנחנו מציעים, לכן אנחנו מציעים, אנחנו מציעים   מר ניר קריסטל: 

בדיוק את הפער. אנחנו מציעים   בעתיד כמו שאנחנו    2022-ו  2022אגורות לשנת    73שנותנים  בלבד, 

לימי מייחלים  כולנו  אנחנו  בזה.  צורך  יהיה  אם  דבר  כל  על  נדון  הארנונה,  על  יותר  דנים  טובים  ם 

מיליון ₪ ומשהו האלה אפשר למצוא בתקציב, אבל    3-ולביטחון טוב יותר. אני אומר לכם שגם את ה

בשל כללי המשחק ווטו שהטיל הגזבר זה יצא מהמשחק, ולכן אני אומר הסיפור הזה חייב להיגמר. 

יה של רעננה  תאי אפשר למשוך את תושבי רעננה לעד. אי אפשר למשוך אותנו לעד. מעולם בתולדו

ו  100חברים,   שעתיים  מועצה  לישיבת  זימון  נשלח  לא  קיימת,  הזאתי  העיר  לפני   37-שנה  דקות 

 שהישיבה הזאתי מתקיימת. חברים, אנחנו לא במלחמה. 

 
 אנחנו במלחמה.    גב' דרורה כהן: 

 

 אנחנו במלחמה ביטחונית, אבל אנחנו לא במלחמה כלכלית.  מר ניר קריסטל: 

 

 אתם לא מבינים איך זה משליך על החיים שלנו.    : גב' דרורה כהן

 

 רגע, רגע, סליחה.   מר ניר קריסטל: 

 

 זו הבעיה.   גב' דרורה כהן: 
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 ולכן אנחנו לא רוצים לקצץ בתקציב הביטחון.    מר ארז ברט: 

 

כוחות  מר ניר קריסטל:  את  מזיזה  את  לאן  לא  הוא  כרגע  שלך  הדיון  אחרת.  במלחמה  אנחנו 

 דיון שלנו.  הצבא, זה לא ה

 

 צריכים להתכנס.    גב' דרורה כהן: 

 

 בואי, אנחנו לא ממשלת ישראל עם כל הכבוד.   מר ניר קריסטל: 

 

הייתה הזמנה לישיבה שעה וחצי יותר מאוחרת, שאליה כולנו התנגדנו. היה   גב' אנה פוזמנטיר: 

 אפשר לכבד אותה... 

 )מדברים יחד(  

 אנחנו מאנשי רעננה.   מר חיים גולדמן: 

 

 נכון, אתה צודק, אתה צודק.  מר ניר קריסטל: 

 

  -אבל גם אתה מר חיים גולדמן: 

 

 אז איך הסכמת לקצץ בביטחון?   מר ארז ברט: 

 

   -רגע, רגע, בואו נעצור פה. אנחנו מציעים מר ניר קריסטל: 

 

 אתה הסכמת שסעיף הביטחון יהיה יותר נמוך... קודם.   מר ארז ברט: 
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 הסכמתי.   אני לא מר חיים גולדמן: 

 

   -רגע, רגע חיים, חיים בואו לא נהפוך את זה מר ניר קריסטל: 

 

 אני הסכמתי?   מר חיים גולדמן: 

 

 כן.   מר ארז ברט: 

 

 הצבעתי על זה?  מר חיים גולדמן: 

 )מדברים יחד(  

 אני בהנהלה, אנחנו גם כן נתנגד להחלטות הנהלה, אבל אתה מסכים איתי?    גב' שחר גלי:

 

 אתה הצבעת בעד סליחה חיים. גולדמן אבל הצבעת בעד בישיבה קודמת.    מר ארז ברט: 

 

  -אתה יודע מה אני אתן לך מר חיים גולדמן: 

 

 משפט אחרון, משפט אחרון.  מר ניר קריסטל: 

 

 אני אתן לך להשלים את דבריך.  מר חיים גולדמן: 

 

את החסר שבתוספת  , זה ממלא בדיוק  2022אגורות לשנת    73אנחנו מציעים   מר ניר קריסטל: 

.  2021מה שאנחנו מציגים בהסתייגויות. נותן את סיירת הביטחון במלואה, בדיוק כפי שהייתה בשנת  

 בלי גריעה של שקל אחד בודד. 
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שברגע   מר ארז ברט:  ברורה  הבהרה  עם  גם.  ביקשתי  אני  ברשותכם,  אחת  תוספת  עם 

סביר ונצהיר פה כולנו, מכל מי שיצביע שאנחנו, אני מבקש כן, הבהרה ברורה זה חד מידי. מבקש שנ

  30אגורות,    20אגורות, שקל,    70בעד, שכל תוספת שתגיע לתקציב מאגרת השמירה ככול שתאושר  

   -אגורות, כל תוספת תעלה את סעיף הביטחון. זאת אומרת שלא יהיה מצב

 

 ברור.   גב' דרורה כהן: 

 

ב, אפשר לעשות את זה, לקחת כסף  לא, זה לא ברור, זה לא ברור כי יש מצ  מר ארז ברט: 

   -מאגרת השמירה ובכספים שיועדו פה לביטחון, לא כולם מאגרת השמירה

 

  -גם עם האישור 100%-אתה גם עכשיו עוד לא הגעת ל  גב' מיכל ברם:

 

   -מעולה, אז אני שמח  מר ארז ברט: 

 

 .  100%-... לא הגעת ל  גב' מיכל ברם:

 

שאת    מר ארז ברט:  שמח  אני  שאנחנו  אז  אמרתי  לא  אני  שמח.  אני  יופי,  איתי.  מסכימה 

 מתווכחים בזה.  

 

 .  100%-את מגיעה ל מר ניר קריסטל: 

 

 לא מגיעה.   גב' מיכל ברם:

 

   -אני שמח, מיכל אני שמח שאת מסכימה איתי. וכל סכום שנוסיף, רגע שנייה  מר ארז ברט: 
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 . %100-למה? התוספת הזאת כן מגיעה ל גב' אנה פוזמנטיר: 

 

אגורות, וככול  70-אנחנו אומרים שככול שנאשר את התוספת של האנה, אנה,   מר ארז ברט: 

ומשהו,    1.3-שנאשר את ההסתייגויות של ה בדיוק לאותו סעיף תקציבי של מיליון ₪  להגיע  נצליח 

מאגרת 2021 בכסף  ישתמשו  שלא  אושר,  לא  עוד  התקציבי  שהסעיף  מכיוון  זה,  את  שנאשר  וככול   .

כדי  השמי השמירה  הוצאות  סעיף  את  גם  נעלה  כשבמקביל  אחרים.  לדברים  כספים  לפנות  כדי  רה, 

 לשמור על רמת אבטחה גבוהה. 

 

 אגורות?  73מי עשה את החישוב של   גב' דרורה כהן: 

 

 אני אסביר, אני אסביר.   מר ניר קריסטל: 

 

 האם זה היה גורם מקצועי?   גב' דרורה כהן: 

 

 ביר. אני אס מר ניר קריסטל: 

 

 האם זה גורם מקצועי?    גב' דרורה כהן: 

 

  -כן. יוסי מר ניר קריסטל: 

 

   -אגורות 73אגורות, יוסי, יוסי,  73-יוסי הסכים ש  גב' דרורה כהן: 

 

 מיליון ₪.  1.3-ככול שמאשרים את ה  מר ארז ברט: 
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 לום. אני...  אגורות אכן מכסה את תקציב הביטחון? אני פשוט לא קלטתי כ 73  גב' דרורה כהן: 

 

  -מיליון ₪ הסתייגויות ומוסיפים 1.3-אם מאשרים את ה  מר ארז ברט: 

 

 אני רוצה לשאול...    גב' דרורה כהן: 

 

להסיט    מר ארז ברט:  ביקשנו  אנחנו  פשוט.  זה  את  אסביר  מסעיפים   1.3אני   ₪ מיליון 

הבי לסעיף  הכנסה  עוד  להוסיף  מציעים  אנחנו  הביטחון.  לסעיף  בתקציב  בגובה  אחרים    73טחון, 

אגורות למ"ר   73מיליון ₪ מהתקציב השוטף ועוד    1.3התוספות הללו ביחד,    2אגורות למ"ר, כאשר  

, לא נגרע בביטחון על ידי  2021-מאגרת שמירה חד פעמית לשנה, יביאו אותנו לסעיף תקציבי זהה ל

 הדברים הללו.  

 

  -אני רוצה לומר, דבר ראשון אני מר חיים ברוידא: 

 

ל  ז ברט: מר אר להסכים  לא  אפשר  להסכים,  לא  סיבה  סדרי    1.3-אין  זה  כי   ,₪ מיליון 

   -עדיפויות וזה בסדר

 

 בדיוק.   גב' דרורה כהן: 

 

  -כשיש סדרי עדיפויות שונות  מר ארז ברט: 

 

 בסדר, זה לא הדיון אבל.   גב' ענבר הוכברג: 
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 זה לא הדיון חבר'ה.   מר חיים ברוידא: 

 

לא  מר ארז ברט:  ה  אפשר  על  שכל    1.3-להסכים  להסכים  לא  אפשר  אי  לדעתי   ,₪ מיליון 

 הכסף מאגרת השמירה יעלה את תקציב הביטחון.  

 

רגע, רגע, דקה, דקה, קודם כל אני רוצה להגיד לכם שאני שמח שקיבלתם את   מר חיים ברוידא: 

בנ להם  שהורגלנו  כפי  השירותים  את  מלהמשיך  מנוס  שאין  שלי  עמידה  הייתה  שזו  ושא העמדה 

 השמירה. 

 

 -אני רק אתקן אותך מר ניר קריסטל: 

 

כל   מר חיים ברוידא:  את  שצריך  חושב  עדיין  בקצה   4.7אני  אור  יש  עדיין  אבל   ,₪ מיליון 

המנהרה, שזה אומר שיש פה הפנמה של תהליכים שצריכים לעשות. אני רוצה לומר פה ולענות לגבי  

של   שנאמר  בדב  25%הדברים  שמשתמשות  מהרשויות  ישראל  רק  במדינת  רשות  אין  האלה.  רים 

שעושה את מה שאנחנו עושים. אנחנו עושים פה חברת שמירה עירונית כמו פרטית. החברה הזאתי 

שיצא   כסף  הוא  שיצא  הכסף  שכל  כך  אחרים.  במקומות  תמצאו  שלא  השירותים  כל  את  נותנת 

 למטרות נטו שמירה.  

 

 ברור.   גב' דרורה כהן: 

 

הי מר חיים ברוידא:  אותנו לא  תשוו  אל  אחרים,  למקומות  בניגוד  אחרים.  דברים  שום  פה  ו 

של   מערכת  פה  לנו  יש  השער.  ליד  שומרים  אולי  להם  שהיה  אלה  זה  שביטל  מי  אחרים.  למקומות 

 אנשים, מכוניות, סיירות, יש לנו פה ציוד הצלה. אנשים ניצלו כתוצאה מהדברים האלה. 
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 בהחלט.  מר ניר קריסטל: 

 

הגענו עד לרמת החלפת פנצ'ר, אז אולי אנחנו יכולים למנוע את החלפת פנצ'ר  א: מר חיים ברויד

 הזאת. 

 

 לא, אפשר לתת אותם מהארנונה.  מר ניר קריסטל: 

 

חבר'ה אנחנו נמצאים במציאות במדינת ישראל, שבה אנחנו רואים מה קורה,   מר חיים ברוידא: 

יר. יש לזה ערך מוסף אדיר, אדיר. לכן אני  ועצם העובדה שנוסעים פה ניידות עם צ'קלקות ברחבי הע

לא חושבת שאנחנו צריכים במקומות האלה להתפשר. יש פה רק דבר אחד טובת העיר רעננה. אבל  

  -עדיין יש פה אור בקצה המנהרה. ויוסי בוא אני מבקש שתתייחס

 

מנסי  מר ארז ברט:  אנחנו  מעלים,  אנחנו  פה,  שנעשה  המאבק  שבזכות  להבין  צריך  ם  חיים 

 למצוא דרך משותפת.  

 

 בסדר חבר'ה.   מר חיים ברוידא: 

 

 להחזיר את הסעיף התקציבי ולא לפגוע בו.    מר ארז ברט: 

 

  -בהתחלה לא הסכמתם כלום. עצם העובדה שיש פה היום הסכמה מר חיים ברוידא: 

 

 לא, אנחנו חשבנו שאפשר לעשות את זה מהתקציב השוטף.   מר ארז ברט: 

 

 או ניקח את הדיון קדימה לא אחורה.  בו  גב' שחר גלי:
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 אבל אחר כך... בהצעת התקציב הקודמת.    מר ארז ברט: 

 

 בסדר, בסדר אוקיי הבנו.   מר חיים ברוידא: 

 

ראשית לגבי מה שאמרת ארז, ברור שכל שקל שיהיה מהאגרה ילך לתוספת   מר יוסי מזרחי: 

 הביטחון. 

 

 זה החוק מחייב.    מר ארז ברט: 

 

 לא, אני מדגיש את זה.   י: מר יוסי מזרח

 

ממה   גב' מיכל ברם: תקציב  יותר  זה  מחדש  הסיירת  את  לתקצב  רק  ליבך,  דאגה  הסר 

 שגובים. 

 

מהבחינה   מר יוסי מזרחי:  בעייתית  קצת  היא  ההצעה  התקופה.  לעניין  כל  קודם  נוסף,  דבר 

שוב צריך לזכור  שלמעשה צריכים לזכור, אנחנו כבר נמצאים באמצע שנה. עד שמשרד הפנים יאשר,  

ב קצת  לא    delay-אנחנו  הדברים  מחדש,  אותו  לחקוק  או  למעשה  וצריך  תוקפו  פג  העזר  חוק  כי 

 ברורים. 

 

  -1/12-אבל בינתיים השתמשנו ב  מר ארז ברט: 

 

 גבייה.  0רגע, לא השתמשנו כי לא הייתה גבייה, אין גבייה,  מר יוסי מזרחי: 
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 אז אתה צריך פחות.   מר ניר קריסטל: 

 

לאשר   מר יוסי מזרחי:  ריאלי  לא  זה  אבל  צמצמנו.  הרי  כי  חלקית,  הייתה  ההוצאה  גם  לא, 

 -היום ובעוד חודשיים להביא, לשנה הבאה

 

 אתה תביא אותו בדצמבר.  מר ניר קריסטל: 

 

תהיה  מר יוסי מזרחי:  הפנים  משרד  עמדת  מה  יודע  לא  אני  בחירות,  שנת  זה  הבאה  שנה 

שנ לחצי  תוקף  שזה  זה  צריך  מבחינת  להתקדם,  ורוצים  פרקטיים  להיות  רוצים  אם  שוב  א'  לכן  ה. 

  -להגיע

 

  -בדצמבר מר ניר קריסטל: 

 

   -רגע ניר ועוד מילה מר אריאל הילדסהיימר:

 

 -2023עד תום, עד תום  מר יוסי מזרחי: 

 

   -אתה מכיר את מר אריאל הילדסהיימר:

 

 כדי שנראה את הדינמיקה.  מר יוסי מזרחי: 

 

אתה מכיר את הגיוס של המאבטחים, זה לא פרקטי. אתה מכיר את זה, ניר  ילדסהיימר:מר אריאל ה 

 אתה מכיר את זה מצוין. הסביר לך גם הקב"ט.  
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 )מדברים יחד(  

 . 2023-זה רק על המקור. אם זה לא יעבור אז יהיה מקור אחר ב מר ניר קריסטל: 

 

  -אבל ניר לגייס עכשיו את האנשים מר אריאל הילדסהיימר:

 

 ואנחנו מזכירים שלא נקצץ בתקציב הביטחון.   מר ניר קריסטל: 

 

 זו עבודה מאוד מאוד קשה.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אז יהיה ממקור אחר. לא תהיה אגרת שמירה, יהיה מקור אחר.  מר ניר קריסטל: 

 

היום  מר אריאל הילדסהיימר: המאבטחים  מצוקת  כל  עם  האבטחה  שחברת  מראש  אותם  להביא 

 ץ, כשאומרים להם זה לחצי שנה, זה לא ריאלי.  באר

 

 -לא, אומרים מראש. אבל בשנה הבאה זה ייכנס, אם יהיה צורך בשנה הבאה  מר ארז ברט: 

 )מדברים יחד(  

שלשנת    מר ארז ברט:  לגזבר  אומרים  כבר  שברגע    2023אנחנו  בסיטואציה  יהיה  לא  הוא 

 מיליון ₪.   12האחרון הוא יצטרך למצוא 

 

 נכון, הוא ימצא אותם היום.  קריסטל: מר ניר 

 

יש סיכוי שלא תהיה אגרת שמירה, ומראש צריך לחפש איך עושים התייעלות,   מר ארז ברט: 

 כדי שתקציב הביטחון הנכון של רעננה יבוא מהמקורות השוטפים. 
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   -ארז, יש פה אחריות מר חיים ברוידא: 

 

 אין ויכוח על ההוצאה.    מר ארז ברט: 

 

   -יש לי פה אחריות רוידא: מר חיים ב

 

   -אז לכן אנחנו אומרים  מר ארז ברט: 

 

שנייה,  מר חיים ברוידא:  רגע  עכשיו,  מדברים  לא  אנחנו  תקשיב  חבר'ה,  פעם  עוד  אומר  אני 

 אנחנו לא מדברים עכשיו על איזה כיבוד יהיה על השולחנות. 

 

 אבל אין לנו ויכוח על ההוצאה.   מר ארז ברט: 

 

  -ארז, ארז תקשיב, ארז, ארז : מר חיים ברוידא

 

 אבל אין לנו ויכוח על ההוצאה.   מר ארז ברט: 

 

  -אל תלך על קוצו של יוד בגלל הדברים האלה. תקשיבו חבר'ה מר חיים ברוידא: 

 

 אנחנו לא על קוצו של יוד.    מר ארז ברט: 

 

דקה לפני שעת  אנחנו נמצאים במציאות, ואני אומר אנחנו יושבים פה עכשיו   מר חיים ברוידא: 

כי אני לא רוצה להגיע לדברים האלה. בואו -ה ש'. אני באמת עשיתי את זה כמחווה של רצון טוב, 

   -חבר'ה למען רעננה, בואו נתפשר על הדברים האלה, כדי שלא יהיה מצב



 לוגו חברת התמלולעיריית רעננה                                                                                        
 06.05.2022ישיבת מועצה שלא מן המניין 

 
 

 19 
 

 

 אבל אנחנו מסכימים מראש.   מר ארז ברט: 

 

  -שבו אני מר חיים ברוידא: 

 

חודשים שזה יבוא    3על ההוצאה. אף אחד לא אמר שבעוד    אנחנו מסכימים  מר ארז ברט: 

   -לדיון, ושוב כמו עכשיו

 

 אבל בשביל מה?   מר חיים ברוידא: 

 

  -יוסי שכנע אותנו שאין מקור אחר  מר ארז ברט: 

 

 אבל בשביל מה ליצור עוד בירוקרטיה.   מר חיים ברוידא: 

 

בעינינו  מר ארז ברט:  הנכונה  בדרך  לקרות  לדברים  היא לגרום  בעינינו  הנכונה  הדרך   .

   -שהכסף יגיע מהשוטף. אנחנו מבינים

 

 ולכן אנחנו מציעים לכם את שנה זו. מר ניר קריסטל: 

 

 אנחנו מבינים את הסיטואציה שכרגע זה לא יכול לקרות.   מר ארז ברט: 

 

 בקיצור הם הבינו שטעו עד עכשיו.  מר משה עייאש לורן: 

 

 ם פתרון זמני. ולכן אנחנו נותני  מר ארז ברט: 



 לוגו חברת התמלולעיריית רעננה                                                                                        
 06.05.2022ישיבת מועצה שלא מן המניין 

 
 

 20 
 

 

  -זה נשמע מר אריאל הילדסהיימר:

 

 ככול שבשנה הבאה נעשה שינוי... מאוד פשוט.    מר ארז ברט: 

 )מדברים יחד(  

 ארז, זה נשמע לא טוב. זה נשמע לא טוב.  מר חיים ברוידא: 

 

 אנחנו רוצים את הדברים בצורה תקינה. אנחנו מבינים שהפעם...   מר ארז ברט: 

 

 רק שנייה, גלי רוצה להתייחס.  דא: מר חיים ברוי

 

טריוויאל  גב' שחר גלי: לא  זה  לכולם,  שמח  עצמאות  חג  כל  קודם  להתייחס,  רוצה  ,  יאני 

  -אנחנו פה אחרי יום מאוד חשוב

 

 וקשה גם.   מר אילן כהן:

 

שישי    גב' שחר גלי: ביום  שהגיעו  העירייה  עובדי  לכל  תודה  כאן,  שישי  ביום  אנחנו  וקשה. 

מועצה, גם לא טריוויאלי, וגם כולנו שאנחנו פה רגע מתנדבים. אנחנו נמצאים פה, אני אדבר  לישיבת  

רגע בשם עצמי, אני נמצאת פה מסיבה אחת, אני פה כדי לאשר תקציב כדי שלעיריית רעננה ותושביה  

יהיה תקציב להמשך הפעילות, זה רגע. אז קודם כל אני חושבת שאנחנו בסופו של דבר כשיש משא  

תן, צריך לקבל הסכמות ופשרות. ואני מאוד מעריכה באמת את הצד הזה שהגעתם עם איזה שהיא ומ

אותנו   פוגש  זה  בעצם  איפה  התקציב.  מבחינת  אומר  זה  מה  להבין  שנייה  רוצה  אני  עכשיו  פשרה. 

 והאם התקציב עם הפשרה הזאתי שהוצעה רגע על השולחן, יגיע לידי איזון.  
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 הוא כבר עכשיו באיזון.  לידי איזון  מר ארז ברט: 

 )מדברים יחד( 

 

 אני שאלתי שאלה.    גב' שחר גלי:

 

 תנו לגזבר לענות. תן לו לענות.  גב' ענבר הוכברג: 

 

כי   מר יוסי מזרחי:  לתקציב,  כרגע  קשור  לא  זה  השמירה.  באגרת  כרגע  דנים  אנחנו  תראו, 

הכ  לי  אין  כלומר  שם.  נכללת  לא  השמירה  אגרת  כרגע,  שמוגש  בגינה.  בתקציב  הוצאה  לי  ואין  נסה 

   -ברור שמה שיוחלט פה ייגזר לתוך התקציב, תתוקצב כנגד זה ההכנסה

 

 כתוספת.  מר ניר קריסטל: 

 

 כתוספת.  מר יוסי מזרחי: 

 

   -מיליון ₪ 6-מיליון ₪ מתוקצב, נכון? ירדנו ל 6זאת אומרת כרגע יש   גב' שחר גלי:

 

על   מר יוסי מזרחי:  מבוססת  הסיירת  פה    6כרגע  ויאושר  היה   .₪ ₪,   1מיליון  חצי   ,₪

whateverכפול זה ,-   

 

 הכול מתאסף.   גב' אנה פוזמנטיר: 

 

   -כל שקל שיהיה יתווסף כהכנסה ויתווסף כהוצאה לביטחון. כלומר זה מר יוסי מזרחי: 
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 כמה סך הכל בסוף?    מר אילן כהן:

 

  -שוב בסוף מר יוסי מזרחי: 

 

 תלוי כמה יאשרו.    מר ארז ברט: 

 

 זה לא משנה, מה שנאשר זה לטובת... תקציב מאוזן.  גב' אנה פוזמנטיר: 

 )מדברים יחד(  

 

 בקו אחד.   2021אילן,  מר ניר קריסטל: 

 

 זה לא נכון.    דובר:

 

 מיליון ₪ שבהסתייגויות.   1.32-זה כן נכון. זה פלוס ההסתייגות, פלוס ה מר ניר קריסטל: 

 

 ייגויות פה ולמהות, כי זה סיפור אחר. אני לא מתייחס להסת מר יוסי מזרחי: 

 

ה מר ניר קריסטל:  פלוס  אילן,  בדיון    1.32-אילן,  שיהיו  השוטף  של  שבהסתייגויות   ₪ מיליון 

 הבא. 

 

היא   מר יוסי מזרחי:  שקל,  כנגד  שקל  היא  שקל,  כל  או  אגורה  כל  הזאתי  מהבחינה  ולכן 

  -תתוקצב בהתאם אחד לאחד
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 ף הביטחון. זה יגדיל את סעי  מר ארז ברט: 

 

 יגדיל כן, כן. יגדיל את ההכנסה, יגדיל את ההוצאה.   מר יוסי מזרחי: 

 

 ואנחנו מאשרים את זה בתנאי שזה ילך...  גב' אנה פוזמנטיר: 

 

   -וכמובן צריך לזכור מר יוסי מזרחי: 

 

בעצם    גב' שחר גלי: כאן  הבאנו  אנחנו  עכשיו  אז  רגע.  שאלה  לשאול  רוצה  אני  שנייה, 

וא על  לאישור,  הביטחון  אגרת  את  לזה, לאשר  תתייחס  תהילה  גם אם  זה    4.75ני אשמח  מיליון ₪ 

 ₪?   1יוצא בסך הכל עם 

 

 מיליון ₪.  ₪4.7, שזה  1אנחנו הצענו  מר יוסי מזרחי: 

 

 מיליון ₪.   4.7  גב' שחר גלי:

 

  -3-₪ שזה מביא ל 0.73הם מציעים  מר יוסי מזרחי: 

 

 מיליון ₪ מהסתייגויות.   1.32 ₪ מהאגרה + 0.73 מר ניר קריסטל: 

 

 יפה, עכשיו יש לנו פער.    גב' שחר גלי:

 

 שזה סוגר.  מר ניר קריסטל: 
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 נכון?   גב' שחר גלי:

 

 עוד אין לנו פער.    מר ארז ברט: 

 

 למה?   גב' שחר גלי:

 

 לא, אנחנו לא דנים כרגע בתקציב.  מר יוסי מזרחי: 

 

 ן על התקציב. גלי, אנחנו עוד לא בדיו מר ניר קריסטל: 

 

 בואו נשאל שאלה כזאת, רגע שנייה גלי, האם אנחנו יכולים להגיע לאמצע?   מר חיים ברוידא: 

 

 כן. אנחנו כבר הרבה אחרי האמצע.  מר ניר קריסטל: 

 )מדברים יחד(  

 

 על מה הוויכוח?   מר חיים ברוידא: 

 

 אני אסביר לך על מה הוויכוח.  מר ניר קריסטל: 

 

 יר על מה הוויכוח. הוויכוח אנחנו מדברים על אגרת הביטחון. נ מר חיים ברוידא: 

 

  -הוויכוח מר ניר קריסטל: 

 

 לא על משהו אחר.   מר חיים ברוידא: 
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 אבל אנחנו רוצים להוסיף כסף לביטחון חיים.    מר ארז ברט: 

 

   -אנחנו רוצים מר ניר קריסטל: 

 

להוסיף    מר ארז ברט:  רוצים  אנחנו  להוסיף.  רוצים  שהמינימום אנחנו  מהגזבר  הבנו  כסף. 

בגבייה   לקחת  שצריך  שהמינימום  אומרת  שהמתמטיקה  מהגזבר  הבנו  מהתושבים,  לקחת  שצריך 

באותה   וביטחון  סיירת  על  לשמור  כדי  מיוחדת  בגבייה  מהתושב  לקחת  שצריך  המינימום  מיוחדת, 

 אגורות.   73רמת הוצאות לחלק מטרים שווה 

 

 יה טיפה יותר. מה אכפת לך שיה מר חיים ברוידא: 

 

 חיים כי אני לא רוצה להטיל מיסים על התושבים.   מר ניר קריסטל: 

 

 -ארז אני שואל אותך, מה אכפת לך מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד( 

 

באמת כולנו פה המטרה שלנו בסוף אנחנו אוהבים את רעננה, ורוצים שיהיה    גב' שחר גלי:

 שיח מתלהם ולא בהאשמות.  טוב. בואו נשמור על תרבות דיון רגע לא ב

 

 בדיוק.   מר אילן כהן:

 

 ולא בצעקות. אנחנו באמת רוצים להגיע הביתה בשת.   גב' שחר גלי:
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 שבת.  מר ניר קריסטל: 

 

 שבת. תודה. אז רגע אבל לא קיבלתי תשובה.    גב' שחר גלי:

 

בדיו מר יוסי מזרחי:  כי  התקציב,  על  לדיון  נכנס  לא  אני  כרגע  אומר,  אני  יש  אז  התקציב  ן 

  -מיליון ₪, שזה 1.3-מחלוקת על ה

 

 הסתייגויות.    מר אילן כהן:

 

ה מר יוסי מזרחי:  פה  אומר,  אני  לכן  ההסתייגויות.  במסגרת  בא  ילך   3.4-שזה   ₪ מיליון 

ה עדיין  חסר  נקודה.  אני    1.3-לביטחון  אותנו...  מביא  לא  עדיין  זה  כלומר  נפרד.  דיון  זה   ,₪ מיליון 

חס לתקופה, כי כולנו רואים את הדינמיקה פה, כולנו רואים את הזה. אני לא רוצה  בכוונה גם מתיי

לינואר   מגיעים  שאנחנו  מצב  ביטחון   2023שייווצר  אין  אגרה,  אין  שהיה.  למתכונת  בדיוק  וחוזרים 

 ועוד פעם דיונים.  

 

 נכון.   גב' שחר גלי:

 

יג מר יוסי מזרחי:  זה  כולם,  של  שבהסכמה  שוב  מציע  אני  סוף  לכן  עד  את  2023יע  נעבור   ,

 הבחירות, מי שייבחר ייבחר, וככה לפחות הביטחון מובטח מהבחינה הזאת.  

 

 אני רוצה רגע להתייחס.    גב' מיכל ברם:

 )מדברים יחד(  

 

 ראש העיר רוצה אחוז נכון?  מר משה עייאש לורן: 
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כרגע הסכ  מר ארז ברט:  רגע להסביר משהו. הסכום שחסר,  לי  תן  לורן  בין  אבל  ום שחסר 

להצעה הזאתי, יש סכום שחסר. ברור לכולנו שאנחנו רוצים שהסכום הזה יגיע, כי אנחנו רוצים    2021

אגרת   של  חדשה  מגבייה  האם  מגיע.  שחסר  הזה  הסכום  מאיפה  השאלה  הוצאה.  אותה  על  לשמור 

  -שמירה או האם מתעדוף מתוך ה

 

 אגורות אתה מדבר.   25 מר חיים ברוידא: 

 

   -יפה. אנחנו אומרים  ט: מר ארז בר

 

 אגורות.  25 מר חיים ברוידא: 

 

 -2/3מזה יבוא מתעדוף,  1/3אנחנו אומרים   מר ארז ברט: 

 )מדברים יחד(  

 

אז אני מתנגד, אני רוצה שהמס יישאר. אנשים פה ברעננה מוכנים לשלם כדי  מר משה עייאש לורן: 

 לקבל שירות. 

 

 ביטחון. כן, אבל זה לא הולך ל מר ניר קריסטל: 

 

 ולשמור על מינימום של...  מר משה עייאש לורן: 

 

 חברים, חברים,   מר אריאל הילדסהיימר:

 )מדברים יחד(  
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אנחנו הפסקנו את גלי באמצע. הפסקנו את גלי, אני רוצה רק להגיד דבר אחד   מר חיים ברוידא: 

 רבותיי, אנחנו נמצאים במציאות שאנחנו לא יודעים מה יהיה בממשלה.  

 

 די להשתמש במציאות הזאתי.  ניר קריסטל: מר 

 

 אבל זו המציאות...    גב' דרורה כהן: 

 

  -זאת המציאות הישראלית. בוא לא נתקע לנו גלגלים  מר חיים ברוידא: 

 

 המציאות היא כזאת כואבת.   גב' דרורה כהן: 

 

ייה את בואו לא נתקע לנו גלגלים על הדברים האלה. הסביר לכם גזבר העיר מר חיים ברוידא: 

 הדברים... 

 

 חבר'ה אני חייב הערה מקצועית.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 ... הערה, עוד לא נתת לי להשיב לך.  מר ניר קריסטל: 

 

רגע, אבל ניר לפני העמדה הציבורית אומרים וכותבים קב"ט העירייה ומנהל  מר אריאל הילדסהיימר:

ם שנצליח לגייס מאבטחים לחצי שנה בלי ודאות  הסיירת שנמצא כאן תוך כדי ישיבה. אין סיכוי בעול

   -חודשים. ולכן 3להמשך, שתקופת ההכשרה היא 

 

   -אבל אנחנו אומרים לשמור על התקציב הזה  מר ארז ברט: 
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  -לשחק בנדמה לי, לשחק בנדמה לי מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -אריאל, אבל אתה  מר ארז ברט: 

 

 זה חבל.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אנחנו לא אומרים לקצץ בסכום.   ארז ברט: מר 

 

 אבל זה מה שאומר פישמן.  מר אריאל הילדסהיימר:

 )מדברים יחד( 

 

 ודי יגיד כמה מילים. אולי שה מר אריאל הילדסהיימר:

 

 הרמת לי להנחתה ואני אסביר לך.  מר ניר קריסטל: 

 

ו לא אומרים לקצץ.  אנחנו אומרים משהו אחד ואתה עונה בדרך אחרת. אנחנ  מר ארז ברט: 

ל אותם  לגייס  לכסף,  המקור  את  אנחנו   5-רק  השוטף.  התקציב  מתוך  יהיה  לכסף  המקור  שנים, 

 -חודשים לחשוב על התקציב השוטף, אם נראה שוב או שיוסי יגיד שאין 8אומרים יש 

 )מדברים יחד(  

 

 אבל אתה רצית לקצץ ואנחנו לא אומרים לקצץ.    מר ארז ברט: 

 

 חיים ברשותך אני כבר רבע שעה מנסה לענות לכם.   : מר ניר קריסטל
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 רק שנייה גלי ממשיכה.   מר חיים ברוידא: 

 

 אני ביקשתי לשמור על שיח, לא כל כך הקשבתם לי.    גב' שחר גלי:

 

 תן לאחרים לסיים אחרי זה תענה. אני לא מבין...  מר חיים גולדמן: 

 

 להשיב.  הוא כל רגע מעלה טענה ואני רוצה  מר ניר קריסטל: 

 

 אתה תשיב, יתנו לך את זכות התשובה, תן לאנשים להתבטא.  מר חיים גולדמן: 

 

 תדברו כמה שאתם רוצים.  מר ניר קריסטל: 

 

 אני לא מבין, ביקשתי לדבר לפני כן, לא נתתם לי.   מר חיים גולדמן: 

 

 חיים בבקשה, חיים.   מר חיים ברוידא: 

 

 חיים תדבר.   גב' שחר גלי:

 

 חיים אתה.  ידא: מר חיים ברו

 

ניר, לא לכל הדיון פה וכל הסיפור, כי הפתיחה  מר חיים גולדמן:  אני רוצה להגיב למה שאמר 

הייתה פתיחה מוחצת. חוץ מלהגיד אתם רוקדים על הדם, אמרת הכול. חוץ מלהגיד אתם רוקדים על 

 הדם, אמרת הכול.  
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   -אני לא נכנס מר ניר קריסטל: 

 

 ס לזה, ואל תענה לי כרגע, בזמן שלך תענה לי. אל תיכנ מר חיים גולדמן: 

 

 זה מגעיל בעיניי סליחה, זה מגעיל.  מר ניר קריסטל: 

 

יודעים מה יהיה בעוד   מר חיים גולדמן:  זה ההגבלה בזמן? אנחנו לא  שנים? למה    5עכשיו מה 

ראה אולי  הפיק הביטחוני שיש היום הוא לא מספיק לך? אתה רוצה שיהיה פיק עוד יותר גבוה, ואז נ

  -לא נאריך את זה. אני לא מבין, אני לא מבין. סליחה חבר'ה אנחנו נמצאים כרגע

 

 אתה מסיט את הדיון...   גב' דבי סלוצקי: 

 

 הממשלה עברה לתקציב...   גב' מיכל ברם:

 

אבל אתם הסכמתם לקצץ בתקציב. אבל אתם הצבעתם בעד קיצוץ בתקציב   מר ארז ברט: 

 ים לקצץ. הביטחון. אנחנו לא רוצ

 

סליחה אני מתייחס עכשיו לנאום הפתיחה שלו שנאם ניר. ואני אומר עם כל  מר חיים גולדמן: 

הכבוד, חבר'ה יש לנו פה מצב, כן אנחנו לא ממשלת ישראל, אבל אנחנו אחראיים על ביטחון תושבי  

שנים,   במשך  נתנו  ואנחנו  ישראל.  ממשלת  להיות  בלי  המילה,  של  רחב  הכי  במובן  בשנים  רעננה 

האחרונות בפיגועים הכי גדולים בגלים הכי גבוהים, אנחנו נתנו פה שירות ביטחוני של סיירת, שאין  

   -כמותה בכל הארץ
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 בכל העולם.  מר רחמים שלום: 

 

 לא, אין בארץ.    גב' מיכל ברם:

 

 אבל הסכמתם לקצץ.    מר ארז ברט: 

 

 אני בעולם לא הייתי.   מר חיים גולדמן: 

 

 אבל הסכמתם לקצץ. אבל הסכמתם לקצץ.    מר ארז ברט: 

 

 נו למה קצצתם אותם?   מר ניר קריסטל: 

 

 -סליחה, סליחה מר חיים גולדמן: 

 )מדברים יחד( 

 

 -תן לי רגע להתייחס לסיירת. ובאו לפה מכל הערים מר חיים גולדמן: 

 )מדברים יחד(  

 

 רגע, תפסיקו לדבר.   גב' אנה פוזמנטיר: 

 

 שלך שמפריעים לך. זה החברים  מר ניר קריסטל: 

 

 קדימה חבר'ה.   מר חיים ברוידא: 
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   -אני רוצה להגיד לכם מר חיים גולדמן: 

 

 רגע חיים מדבר.   מר חיים ברוידא: 

 

לצעוק   מר חיים גולדמן:  רוצה  לא  ואני  באמת,  חבר'ה  חושב.  שאני  מה  את  להגיד  מבקש  אני 

 ש לי שבת בר מצווה של הנכד שלי.  ולהתלהם ולא כלום באמת. אז תעשו לי טובה, אין לי כוח, גם י

 

 מזל טוב.    כולם:

 

בגיל   מר חיים גולדמן:  לבנים  זה  את  עושים  שלנו  במניין  יודע  אחרים  13אתה  מניינים  יש   .

 ברעננה שעושים את זה בגיל אחר. 

 

 . 12.5  מר אילן כהן:

 

עוצמת מר חיים גולדמן:  סיירת  חבר'ה  פשוט.  נורא  הוא  הקטע  עכשיו  לבנות.  כמו כן  כזו  ית 

היית   אתה  זוכרים,  אתם  אם  גם  ועשינו  ברעננה,  ותושב  תושב  לכל  אישי  ביטחון  רמת  עם  שהייתה 

כסף   הוצאנו  פה,  הקמנו  פנים.  לביטחון  המשרד  עם  הסכמים  עשינו  גם.  הקודמת  העיר  במועצת 

 מהתקציב של העירייה ומימנו שוטרים. אתם זוכרים אחד מול אחד.  

 

 ת האכיפה. זה לא, זה כסף אחר.  זה יחיד מר ניר קריסטל: 

 

 גם, זה חלק מהביטחון, זה חלק מהביטחון.   מר חיים גולדמן: 

 

 אבל זה כסף אחר.   מר ניר קריסטל: 
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   -אנחנו כמועצת עיר מר חיים גולדמן: 

 

 זה לא הכסף הזה, אל תערבב.  מר ניר קריסטל: 

 

   -שלנו את מירב הביטחוןרגע, אנחנו כמועצת עיר צריכים לתת לתושבים  מר חיים גולדמן: 

 

 נכון.  מר ניר קריסטל: 

 

   -בלי שום הסתייגויות מר חיים גולדמן: 

 

 בוודאי.  מר ניר קריסטל: 

 

אגרת  מר חיים גולדמן:  להיות  צריך  זה  אז  שמירה,  באגרת  כרוך  זה  ואם  עניינים.  שום  ובלי 

  -שמירה. ולא

 

   -אבל אין חולק  מר ארז ברט: 

 

 חשבון שירותים אחרים, ולא על חשבון שירותים אחרים.  ולא על מר חיים גולדמן: 

 

 בסדר גמור. אפשר להתייחס?  מר ניר קריסטל: 

 

כבר   מר חיים גולדמן:  בהתחלה  זה   3והצעתם  רוצים,  אנחנו  חבר'ה  הזה,  והסיפור  חודשים, 

גרת  ללכת בלי ולהרגיש עם, תסלחו לי על הביטוי. זה לבוא ולהגיד חבר'ה אנחנו רוצים לקצץ את א
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 -השמירה מצד אחד, מצד שני להביא את מקסימום השמירה

 

 אנחנו עדיין חושבים שזה אפשרי. אנחנו עדיין חושבים שזה אפשרי.   מר ארז ברט: 

 

ראש   מר חיים גולדמן:  הלך  הזה,  מהעץ  לרדת  הזה,  מהעץ  לרדת  חבר'ה  לכם  מציע  אני  ולכן 

וניס והמנכ"ל,  הגזבר  המקצועיים,  הגורמים  והלכו  באמת  העיר  ועשו  השווה.  לעמק  אתכם  להגיע  ו 

   -הרבה מאמצים

 

 גם חברי המועצה.    מר אילן כהן:

 

ואנחנו גיבינו אותם. ואני אומר לכם חבר'ה אם אתם לא תתעשתו, אם אתם  מר חיים גולדמן: 

  -לא תתעשתו

 

 אנחנו, אנחנו כולנו.    גב' דרורה כהן: 

 

   -אם אנחנו לא נתעשת מר חיים גולדמן: 

 

 כולנו באותה סירה.    רורה כהן: גב' ד

 

מקבל את ההערה. אם אנחנו לא נתעשת אז מה שיקרה פה בפועל, יהיה פה   מר חיים גולדמן: 

 פחות ביטחון לתושבים, וזה על כתפי כולם.  

 

 אני רציתי רגע, נמצא פה הודי, הודי אתה יכול להגיד פה?  מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד( 
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נמצא פה שלא ביקשנו ממנו לבוא, הוא האיש שנמצא פה, הוא נמצא    חבר'ה מר חיים ברוידא: 

זה  קצרה  לתקופה  עכשיו...  שאנחנו  האלה  הדברים  האם  הודי  אחר,  מישהו  להיות  שיכול  כיוון  פה 

  -משהו

 

 אתה לא יכול לשאול עובד עירייה.  גב' אנה פוזמנטיר: 

 )מדברים יחד(  

 

 לתת זכות דיבור.   חברים ראש העיר יכול מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -אני יכול, חבר'ה זכותי הלגיטימית. אנה, אנה מר חיים ברוידא: 

 

 לשים אותו במקום כזה מול ראש העיר, מה זה?   גב' אנה פוזמנטיר: 

 

אנה, אנה, חברים אנחנו לא דנים פה בעוגיות, אנחנו דנים פה בביטחון. ונמצא   מר חיים ברוידא: 

לבוא ולהגיד לאור הדברים שאתה שומע פה, האם זה ריאלי או לא  פה הודי, והודי אני מבקש ממך  

 ריאלי. 

 

 מה ריאלי לא ריאלי.    מר ארז ברט: 

 

  -רגע, תן לו גב' ענבר הוכברג: 

 

 אבל מה ריאלי?    מר ארז ברט: 
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 אתה תוכל לשאול אותו גם שאלות. מי שרוצה יוכל לשאול אותו גם שאלות.   מר חיים ברוידא: 

 

 תודה מעולה.  : מר ניר קריסטל

 

 בבקשה.  מר חיים ברוידא: 

 

בארץ   מר הוד וילנצ'וק:  שקרה  נפלא  הכי  דבר  שזה  מסכימים  כולנו  ביטחון  סיירת  חברים 

 וברעננה בפרט.  

 

 נכון.  גב' אנה פוזמנטיר: 

 

 על זה אין עוררין. על זה אין עוררין.  מר הוד וילנצ'וק: 

 

 ודי לא עובד עיריית רעננה. חברה אני רק רוצה להדגיש ה מר חיים ברוידא: 

 

 כן, אבל הוא מקבל משכורת דרך זה...  מר מיכאל רייזמן: 

 

הוא מקבל משכורת מהחברה שמעסיקים אותו, ואם יש לו אחריות אז בואו   מר חיים ברוידא: 

 נשמע אותה. 

 

 אבל זה לגיטימי לשמוע.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אנו... זה... ציני. אנחנו לא ב גב' דבי סלוצקי: 
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 נתן לו זכות דיבור בבקשה.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 הודי בבקשה.   מר חיים ברוידא: 

 

   -סיירת ביטחון רעננה מר הוד וילנצ'וק: 

 

 רגע שנייה, כל אחד יוכל לשאול אותו שאלות אחר כך, קדימה.  מר חיים ברוידא: 

 

וב מר הוד וילנצ'וק:  שלה  הגדולה  במתכונת  רעננה  ביטחון  בתקן סיירת  היא  המפוארים,  ימיה 

סיירים, אני כרגע    11סיירים.    11סיירים רק להסב את תשומת ליבכם עקב המצב. אנחנו היום    35של  

, לעשות את המינימום האפשרי, וגם עם זה יש לי קשיים. אז זה א' שתבינו. ב' כמו  2מנסה לגייס עוד  

השאלות את  קודם  ונשאלנו  המקצועי,  בהיבט  קודם  אמר  היום    שאריאל  אנשים  לגייס  האלה. 

בתקופה הזאת, קשה מאוד, אנשים מקצועיים. המקצועיים הטובים שלי פרשו מכיוון שקיצצנו להם 

משמרות, ולא נתנו אפשרות לעבוד, הלכו לעבוד במשרות אחרות, ודברים שמעניינים אותם. היום יש  

ו יכולים. יש לנו תקופת הכשרה  של אנשים שאנחנ  1/3-אפילו פחות מ  1/3-קושי בלגייס. שוב, אנחנו ב

היא  הזאתי  וההכשרה  עירונית.  הכשרה  גם  יש  להם,  נדרשים  שאנחנו  המקצועיים  לקורסים  מעבר 

חודשים, צריך לקחת את זה בחשבון. אנחנו היום במצב הזה כבר מעסיקים אנשים    3-תקופה של כ

א למאבטחים שצריכים  , שזה מצב בלתי אפשרי, בטח ל 12,  12-משמרות בשבוע כ  3בסביבות כמעט  

מקצועית מבחינה  שגם  כך  ערניים.  קשור   להיות  שלא  לדוגמא  מזה.  נפגעת  שלהם  העבודה  יכולת 

אלינו, אבל כבר באירוע יום העצמאות האחרון נאלצנו, מכיוון שלא הצליחו לגייס סדרנים ובודקים  

מסוגלים להתמודד ביטחוניים, נאלצנו לקחת שוטרים בשכר שהעלות שלהם יותר גבוהה. אנחנו לא  

 עם המצב הזה.  

 

 -מי שקיצץ זה ראש העיר. ראש העיר קיצץ גב' דבי סלוצקי: 
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   -אנחנו לא מדברים כרגע מר הוד וילנצ'וק: 

 

 אל תעמתי את זה עם הודי.  מר ניר קריסטל: 

 

 דבי, מה את רוצה ממנו?    גב' מיכל ברם:

 )מדברים יחד(  

 

 מסביר כרגע מצב נתון.   דבי אני מנסה... אני מר הוד וילנצ'וק: 

 

 זה מעצבן די.    גב' מיכל ברם:

 

 ממש מעצבן שעושים שימוש ציני מהביטחון, זה ממש מעצבן.  גב' דבי סלוצקי: 

 

קחי    גב' מיכל ברם: השלטר.  את  לסגור  לרגע  מהרגע  ואמרת  אחריות  בחוסר  התנהלת  את 

בגנים  מאבטחים  הורדנו  אנחנו  וחלק.  חד  ראשונה,  פעם  מסוימות    אחריות...  התחייבויות  ונתנו 

  -וכולם

 

 זו החלטה שלכם, את היית.  גב' דבי סלוצקי: 

 

הגנים   גב' מיכל ברם: ולהורי  להורים  התחייבויות  ונתנו  הקודמת  בקדנציה  היית  את 

  -ולסייעות. ואנחנו צריכים שהסיירת הזאת תהיה כזאת

 

 אבל זה לא אומר שלא יהיה.  מר מיכאל רייזמן: 
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 שלא תהיה מצומצמת, כדי שנוכל לעבוד...    רם:גב' מיכל ב

 

  -עוד מילה אחת ברשותכם מר הוד וילנצ'וק: 

 

 אנחנו הראשונים שביקשנו את זה, ואת כרגע לא מדברת... מר ניר קריסטל: 

 

 לא, לא, ההחלטה זה מהרגע לרגע...  גב' מיכל ברם:

 )מדברים יחד(  

 

 אני מיציתי, גם אני מיציתי.  מר ניר קריסטל: 

 

  -עוד מילה אחת ברשותכם, סיירת הביטחון לא מועסקת ישירות מר הוד וילנצ'וק: 

 

 -רגע, דקה, דקה מר חיים ברוידא: 

 

  -סיירת הביטחון לא מועסקת מר הוד וילנצ'וק: 

 

 רגע, דקה, דקה.   מר חיים ברוידא: 

 

סיי מר הוד וילנצ'וק:  רעננה.  עיריית  ידי  על  ישירות  מועסקת  לא  הביטחון  ביטחון סיירת  רת 

משכ"ל   העירייה  מול  ונתפר  שיצא  כמכרז  ל  –מועסקת  מכרז  נתפר  וכלכלה,  למשק  שנים.    3-חברה 

כמות   את  להוריד  ממנה  ודרשנו  האבטחה  לחברת  באנו  שנה  או  שנה  חצי  אחרי  שאנחנו  זה  עצם 

  -המאבטחים והסיירים, כבר פה נוצרה בעיה. היום להעלות את זה
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 ה יקרה...  אסור היה שז מר ניר קריסטל: 

 

 די להיתמם. די כבר להיתמם, די.   גב' מיכל ברם:

 

 זה לא להיתמם.   מר ניר קריסטל: 

 

 אתה מיתמם.   גב' מיכל ברם:

 

 זה... לא יהפוך אותך לצודקת.  מר ניר קריסטל: 

 

 אבל מה לעשות זה נכון.    גב' מיכל ברם:

 

 מיכל זה שתצרחי לא יהפוך אותך לצודקת.   מר ניר קריסטל: 

 

 זה נכון, אני צועקת כי זה מעצבן.   גב' מיכל ברם:

 

 יש לי קול יותר גדול משלך, ואני לא משתמש בו.   מר ניר קריסטל: 

 

 ניר, תנו לו לסיים.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 את מדברת...  מר ניר קריסטל: 

 

 תנו לו לסיים, חבר'ה תנו לו לסיים.  מר חיים ברוידא: 
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 אם יש למישהו עוד שאלה לגבי נושא מקצועי, אני יכול לענות לכם.  חבר'ה  מר הוד וילנצ'וק: 

 

 רגע, רייזמן רוצה לדבר.   מר חיים ברוידא: 

 

על   מר מיכאל רייזמן:  ציני באנשים שמועסקים  תראו אני רוצה להגיד כפתיח שהיה פה שימוש 

 ידי העירייה.  

 

 נכון. אני מסכימה.   גב' אנה פוזמנטיר: 

 

 הגיד את זה.  מותר ל  מר ארז ברט: 

 

הוגן   מר מיכאל רייזמן:  לא  שזה  חושב  אני  זה,  את  לעשות  היה  שאסור  חושב  ואני  מכרז,  דרך 

כלפי הבן אדם. מכיוון שאנחנו לא מצפים שהוא יגיד דברים אחרים, אלא ברור שאלה הדברים שהוא 

 יגיד. 

 

 הוא אומר את האמת. הוא אומר לך...   גב' מיכל ברם:

 )מדברים יחד( 

 

 רגע הודי זה לא דו שיח, זה לא דו שיח. זה לא דו שיח.  יכאל רייזמן: מר מ

 

  -אתה... כלפי הבן אדם, כי אתה מר חיים גולדמן: 

 

 אתה מוכן לתת לי לדבר חיים?  מר מיכאל רייזמן: 
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 כן. אבל אתה...   מר חיים גולדמן: 

 

 תן לי בבקשה לדבר.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 ן שלך אתה הטלת כתם באיש.  במשפט האחרו מר חיים גולדמן: 

 

 תן לי בבקשה לדבר.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 אתה הטלת כתם באיש.   מר חיים גולדמן: 

 

 לא נכון.  גב' איילת  ארז סגן: 

 )מדברים יחד(  

 

 הוא אמר את המציאות, ומישהו מנסה לנצל אותו לטובתו, זה הכול.   גב' אנה פוזמנטיר: 

 

 אבל זה מה שהוא אמר.   זה מה שהוא אמר, מר חיים גולדמן: 

 

 זה לא נכון.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 זאת המשמעות אבל, זאת המשמעות.  מר חיים גולדמן: 

 

  -אני לא אמרתי את זה. אתה מר מיכאל רייזמן: 
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 זאת הפרשנות שלך.   גב' איילת  ארז סגן: 

 

 סליחה, זו לא הפרשנות, זאת המשמעות.  מר חיים גולדמן: 

 

 זאת הפרשנות שלך.   : גב' איילת  ארז סגן

 

 זאת המשמעות.  מר חיים גולדמן: 

 

 זאת הפרשנות שלך.   גב' איילת  ארז סגן: 

 

 אפשר לדבר?  מר מיכאל רייזמן: 

 

 אוקיי מיכאל בבקשה, מיכאל בבקשה.  מר חיים ברוידא: 

 

אני חושב שכל מהות הדיבור אם מישהו מסיט אותו, זה לא הכיוון שצריכה  מר מיכאל רייזמן: 

 ות בדיון. הדיון הוא בכלל לא בקיצוץ באבטחה. אין קיצוץ באבטחה.  להי

 

 יש, אנחנו לא מוכנים שיהיה.   מר ארז ברט: 

 

אנחנו לא מוכנים שיהיה קיצוץ באבטחה. זה בכלל לא הדיון. הדיון הוא אך   מר מיכאל רייזמן: 

 ורק ממקורות המימון.  

 

 נכון.   גב' מיכל ברם:
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 קשור בכלל.   זה לא מר מיכאל רייזמן: 

 

 זה הוויכוח כל החודשים האלה.  גב' אנה פוזמנטיר: 

 

 מהרגע הראשון.   גב' מירב מאיר: 

 

 צודק.   גב' מיכל ברם:

 

 -כל אחד שמנהל תקציב של הבית שלו מר מיכאל רייזמן: 

 

  -אתם קיצצתם מר רחמים שלום: 

 

מיכל מר ניר קריסטל:  וחיים,  יוסי  לדבר.  ותאפשרו  נאפשר   חבר'ה אבל תכבדו  אולי  ורחמים, 

  -למיכאל לדבר? מיכל ברם בבקשה

 

 מפיתוח לשוטף?    גב' מיכל ברם:

 

 בתוך השוטף.    מר ארז ברט: 

 

 לא הבנתי. מתקציב פיתוח אפשר להעביר לשוטף?    גב' מיכל ברם:

 

 תכף תראי מה הולך לקרות פה.  מר ניר קריסטל: 

 

 אפשר לדבר? מר מיכאל רייזמן: 
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 כן, בבקשה, בבקשה. בבקשה כן.  מר חיים ברוידא: 

 

אני חושב שהדיון הוא בכלל לא על ההוצאה, הדיון הוא כרגע רק על ההכנסה.   מר מיכאל רייזמן: 

ומי שייקח את הדיון הזה לכיוון אחר, פשוט חוטא. כל אחד מאיתנו שמנהל תקציב עם זה למשפחה  

ל קטן,  עסק  זה  אם  גדול  עסק  זה  אם  שלו,  העסק  של  זה  אם  את  שלו,  לנהל  יוכל  לא  מה,  חשוב  א 

שההכנסה  וברגע  לו.  שיש  מההכנסה  יחרוג  הוא  אם  שלו,  המשפחה  את  לנהל  יוכל  לא  שלו,  העסק 

הזאת היא קטנה, ויש גם במשקי הבית הכנסה קטנה, נוסף עוד ילד למשפחה, הכנסה נשארה אותו 

ויות. ומי שמחליט את  דבר, וההוצאה גדלה. עכשיו צריכים לשבת ולעשות חשבון, מהם סדרי העדיפ

   -סדרי העדיפויות זה מי ש

 

 ראש המשפחה.    גב' דרורה כהן: 

 

חודשים אם   4זה מי שצריך להחליט לקחת את סדרי העדיפויות. וברגע שלפני  מר מיכאל רייזמן: 

 11-ידעו כולם שההכנסה הולכת וקטנה, היו צריכים ללכת ולהגיד אוקיי ההכנסה העירונית קטנה ב

א  ₪ בסדרי    11.5ו  מיליון  אצלנו  נמצא  מה  אנחנו,  איך  ונראה  נלך  עכשיו  אנחנו  בואו   ,₪ מיליון 

העדיפויות. הלך מי שהלך והחליט שבסדרי העדיפויות שלו הוא מקצץ בביטחון. זה לא אני החלטתי.  

לקצץ   החלטתי  לא  אני  כרגע.  מולי  שיושבים  אנשים  זה  בביטחון,  לקצץ  ההחלטה  את  שלקח  מי 

חתי החלטה שלי להקטין את ההכנסה. לא לקחתי שום החלטה לקצץ בביטחון. מי  בביטחון. אני לק

 שלקח החלטה לקצץ בביטחון זה היה,  

 

 כל הצעקות...  מר משה עייאש לורן: 

 

האנשים  מר מיכאל רייזמן:  רק  זה  בביטחון,  לקצץ  ההחלטה  את  שלקח  מי  לורן,  אבל  שנייה 
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כ ולכן  אנחנו.  לא  זה  הזאתי,  ההחלטה  את  לפי  שלקחו  עסק  לנהל  לדעת  צריך  עסק,  שמנהל  מי  ל 

ההכנסה שלו, לבדוק בדיוק מהם סדרי העדיפויות שלו, ולהחליט למה הוא מעביר כסף, ומה הוא לא  

יעדכן את התקציב  ובמשך השנה אם ההכנסה שלו תקטן או ההכנסה שלו תגדל, הוא  מעביר כסף. 

הח קטנה,  שלה  שההכנסה  רעננה  שעיריית  שנים  היו  של  בהתאם.  רוחבי  קיצוץ  לעשות    5%ליטה 

מי  האלה.  ההוצאות  את  לעשות  איך  היה  ולא  קטנה,  שההכנסה  מכיוון  למה?  העירוני.  בתקציב 

שלוקח החלטה זה מי שמנהל את הדבר הזה. אני מודיע כרגע כדי שלא יהיה מצב לא נעים שמגיעים 

   -לא בבית ספרי. אני חושב לאיזה שהוא משא ומתן. אני אצביע כנגד אפילו אגורה תוספת לביטחון,

 

 לאגרת השמירה.    מר ארז ברט: 

 

 לאגרת השמירה סליחה.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 תדייק.   מר ארז ברט: 

 

אני חושב שמי שמנהל את העיר היה צריך להבין את המסר. היה צריך לקחת  מר מיכאל רייזמן: 

ט למה הוא נותן ולמה הוא לא את התקציב הקיים שלו, לבדוק מהם סדרי העדיפויות שלו, ולהחלי

נותן. הרי מה יקרה אחרי הדיון עכשיו? יבוא דיון שני. הדיון השני יהיה נושא התקציב. ועכשיו יבואו  

נושאי ההסתייגויות. ואני אומר לך ניר קריסטל, תסתכל עליי בעיניים, ההסתייגויות לא יעברו. למה 

 הם לא יעברו? מכיוון שלא יסכימו להם.  

 

   -היות ואתה לא אנחנו  ברם: גב' מיכל

 

אם היו עושים את הדיון הזה, למה לא עשו את הדיון הפוך? בואו נעשה דיון   מר מיכאל רייזמן: 

   -הפוך. קודם כל נבוא ונגיד, נדבר על ההסתייגויות
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 ואז נראה כמה כסף חסר.    מר ארז ברט: 

 

 נדבר, ואז נראה כמה כסף חסר.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 נכון.   ט: מר ארז בר

 

תשמע   מר מיכאל רייזמן:  כך  אחר  זה.  על  נדבר  בואו  תשמע,  אומרים:  עושים?  מה  עכשיו  אבל 

  -עכשיו לא אישרת את הנושא, נושא הסתייגויות אנחנו בכלל לא מעבירים אותו. ולכן

 

 זה בדיוק מה שהולך לקרות.  מר ניר קריסטל: 

 

שהדבר מר מיכאל רייזמן:  חושב  אני  אומר,  אני  תבונה    לכן  היה  אם  לעשות,  שצריך  היחידי 

עיר מועצת  חבר  שאני  מכיוון  לכולנו,  אומר  אני  לפני  לכולנו,  לעשות  שצריכים  שמה  חושב  אני   ,4 

 חודשים. 

 

 היום, היום.   גב' דרורה כהן: 

 

חודשים לאחר    4זה לקחת את ההכנסה שידעו אותה, ההכנסה הבטוחה לפני   מר מיכאל רייזמן: 

השמירה. להכין ספר תקציב חדש עם כל הדברים האלה, ותאמינו לי הדבר הזה  שביטלנו את היטל  

 היה נפתר אחרי שבועיים או אחרי חודש, ברגע שהיו מביאים ספר תקציב חדש. 

 

 כן מיכל.  מר חיים ברוידא: 
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 רגע, רגע, אני לא סיימתי, לא סיימתי.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 ...   גב' דרורה כהן: 

 

 ה הוא אמר, אבל הוא אמר. הנ  מר ארז ברט: 

 

 אבל לא סיימתי.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 הוא אמר לאזן את התקציב.   מר ארז ברט: 

 

 זה היום האחרון.    גב' דרורה כהן: 

 

שחוקה  מר מיכאל רייזמן:  אגורה  לקחת  לא  רעננה...  שעיריית  אומר  אני  היום  סיימתי.  לא 

ההכנ את  לקחת  צריכה  רעננה  עיריית  שמירה.  מהמיסים  כאגרת  ההכנסה  שזאתי  שלה,  סה 

את   לעשות  הזה  בתקציב  תקציב.  לבנות  זה  לפי  התושבים,  ידי  על  שמשולמות  ארנונה  שמשלמים, 

סדרי  מהם  להחליט  סוברנים  עיר  מועצת  בתור  אנחנו  זה  שרוצים,  איזה  עדיפויות  בסדרי  הכספים 

 העדיפויות. 

 

 אבל אין שם רוב, אתה יודע את זה.   גב' דרורה כהן: 

 

עושה  מר מיכאל רייזמן:  היה  מישהו  שאם  חושב  אני  ולכן  דמוקרטיה.  דרורה...  משנה,  לא  זה 

   -אמת לעצמו, אז היה אומר, תקשיבו נושא

 

 ...   גב' דרורה כהן: 
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 למה? כי את לא עם הרוב?   מר ניר קריסטל: 

 

אומר מר מיכאל רייזמן:  היו  ההסתייגויות,  של  נושא  פה,  שמעלים  בנושא  ניר,  אנחנו  סליחה  ים 

 את ההסתייגויות מקבלים. אבל לא יבואו ויגידו זה דיון אחר שיתבצע אחר כך,  

 

 מיכאל בסדר תודה.   מר חיים ברוידא: 

 

 מכיוון שמה שיתבצע אחר כך יבוא להסתייגויות, זה לא יעבור.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 תודה מיכאל. מיכל בבקשה.  מר חיים ברוידא: 

 

 ין לך. אני מאמין לך. אני מאמ מר ניר קריסטל: 

 

 מיכל בבקשה.   מר חיים ברוידא: 

 

לא    גב' מיכל ברם: ומה  יתקבל  מה  ותראה  תחכה  אז  אנשים,  אותם  לא  ואנחנו  היות  אחד 

 יתקבל, זה אחד. שתיים,  

 

 בוא נראה.  מר ניר קריסטל: 

 

 כי אנחנו מתייחסים בצורה עניינית...   גב' מיכל ברם:

 

 נו רוצים להישאר במועצה. ... שאנח  גב' דרורה כהן: 
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 דבר שלישי מעניין אותי לדעת מה אנחנו עושים היום,  גב' מיכל ברם:

 

 זה התפקיד שלך להיות חבר מועצה?  מר מיכאל רייזמן: 

 

  -לא  גב' דרורה כהן: 

 

   -מיכאל אני חושבת  גב' מיכל ברם:

 

 להישאר, זה מה שחשוב לך?  מר מיכאל רייזמן: 

 

  -אל  גב' דרורה כהן: 

 

 בואו נכבד עכשיו את מיכל.  מר ניר קריסטל: 

 

 למה התכנסנו היום?    גב' דרורה כהן: 

 

 רגע אבל דרורה תכבדי את מיכל.  מר ניר קריסטל: 

 

 אתה מבין, למה, בגלל שאת רוצה להיות חברת מועצה או לא?  מר מיכאל רייזמן: 

 

 -יום אחרוןלא, זה   גב' דרורה כהן: 

 )מדברים יחד(  
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 אין בעיה, מבחינתי אין בעיה.   ורה כהן: גב' דר

 

 דרורה, תני בבקשה למיכל.  מר חיים ברוידא: 

 

שחשוב    גב' מיכל ברם: מה  זה  לדעתי  כי  והלאה,  מהיום  קורה  מה  מעניין  באמת  כל  קודם 

לתושבים שאנחנו נחזיר את הגלגל למסלול שלו ונתקדם קדימה, זה דבר שני. דבר שלישי היה יותר  

ם מה שאתה אומר בלי לדוש בעבר, אלא בעיניי תפיסה שכזאת שבאה ואומרת עתידית קל להסתדר ע

היינו רוצים לראות, למרות שאני ברמה האישית מתנגדת לה, אבל אני כאילו זורמת, בסדר? כי אני  

מעדיפה לראות את הכסף צבוע, לא משנה באיזה שום סיטואציה, יודעת שזה קיים ושריר ולא נוגעים 

פשר מנעד משחק בסכום הזה ובשימוש לכסף לביטחון, שהוא לא מוגבל באופן יחסי. בגלל  בו, כדי לא

והייתי   והיות  מענה,  יותר  לתת  צריכים  אנחנו  ואז  ביטחון  אירועי  יש  באמת  המשתנים...  הצרכים 

שותפה למתווה שכאילו עשינו למוסדות החינוך שהוא בדיוק אז מתייחס, אני מזכירה לך מה קורה 

   -להבמצבים כא

 

 אבל זה לא קשור להוצאה. מיכל, את לא הבנת.   מר מיכאל רייזמן: 

 

   -לא שנייה, רגע, רגע  גב' מיכל ברם:

 

 אנחנו לא מדברים על ההוצאה בכלל.  מר מיכאל רייזמן: 

 

בסדר. אבל אני הייתי רוצה לדעת שזה תמיד חי וקיים, אבל לא משנה אבל   גב' מיכל ברם:

יותר לי  היה  זורמת.  אוקיי    אני  אומרים  הייתם  אם  ואומרים,  באים  שאתם  מה  עם  להתמודד  קל 

אנחנו בונים מראש קדימה, קדימה הפחתה כזו או אחרת שהיא הולכת באיזה שהוא חלק מושכל, כל 

שנה מפחיתים קצת. רגע, רגע, בפועל לבוא ולהגיד היום, ולהיתמם ולהגיד אתם אלה שקיצצתם או  



 לוגו חברת התמלולעיריית רעננה                                                                                        
 06.05.2022ישיבת מועצה שלא מן המניין 

 
 

 53 
 

 שמה. מה שזה לא יהיה, זה היתממות ל

 

 מיכל, מיכל, למה אני יושב כאן? למה אני יושב כאן ולא שם?  מר מיכאל רייזמן: 

 

  -שנייה רגע  גב' מיכל ברם:

 

   -מכיוון שלא קיבלו את דעתי, תקשיבי רגע אחת מר מיכאל רייזמן: 

 

   -אבל לא, אבל אני  גב' מיכל ברם:

 

 לא, לא, לא,  מר חיים ברוידא: 

 

התייעלות מכיוו מר מיכאל רייזמן:  עשו  לא  בעיר,  ולהתייעל  ולקצץ  דעתי,...  את  קיבלו  שלא  ן 

  -בעירייה. היו עושים התייעלות

 

  -אבל תקשיב  גב' מיכל ברם:

 

 הדיון הזה לא היה קיים עכשיו בכלל.  מר מיכאל רייזמן: 

 

  -מיכאל א'  גב' מיכל ברם:

 

 אני חייב לענות לך.   מר חיים ברוידא: 

 

 -לא, לאלא,   גב' מיכל ברם:
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 אל תענה. אל תענה.   מר מיכאל רייזמן: 

 

  -את מתבלבלת גב' איילת  ארז סגן: 

 

   -הוא יושב שם מר חיים ברוידא: 

 

 אני לא מתבלבלת, אני לא מתבלבלת, אני לא מתבלבלת.  גב' מיכל ברם:

 

 האחריות היא על ראש העיר.  גב' איילת  ארז סגן: 

 

את    גב' מיכל ברם: מתבלבלת.  לא  לא  אני  רב,  בקשב  הקשבתי  ואני  לדברים  לי  מתפרצת 

 התפרצתי למה...  

 

   -חבר'ה לי יש מר חיים ברוידא: 

 

 אבל רגע, אני מבקש עדיין את רשות הדיבור.   מר ניר קריסטל: 

 )מדברים יחד(  

 

 עוד לא דיברתי, אני יכול לדבר? מר משה עייאש לורן: 

 

אחרון מר חיים ברוידא:  לורן  רגע,  נגיע,  לא  שהוא    אנחנו  איזה  לי  יש  אני  כך  ואחר  הדוברים, 

 רעיון והצעה. קדימה.  
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ושאתם  מר משה עייאש לורן:  שטעיתם,  הבנתם  סוף  שסוף  מרוצה  מאוד  כל  קודם  אני  אוקיי, 

  -מסכימים להחזיר את ההיטל. לצערי עדיין אתם כאילו משתמשים

 

   -זה כאילו לא היית בדיון פה, ברגע שאתה אומר גב' אנה פוזמנטיר: 

 

   -סליחה, סליחה מר משה עייאש לורן: 

 

 אנה אל תפריעי לו.   מר חיים ברוידא: 

 

 אתה בכלל לא בסרט.   מר ניר קריסטל: 

 

 -אני מבין שאת לא מסכימה, תני לי רק להגיד משהו מר משה עייאש לורן: 

 )מדברים יחד(  

 

  -אני בסך הכל מרוצה שהודעתם מר משה עייאש לורן: 

 

 בל זה כאילו שעכשיו נכנסת לחדר כן?  א גב' אנה פוזמנטיר: 

 

  -חברים מר חיים ברוידא: 

 

הכל  מר משה עייאש לורן:  בסך  בפוליטיקה...  מתעסקים  כאילו  עדיין  שאתם  מבין  לצערי  אני 

  -הגזבר

 

   -לא, אנחנו מתעסקים מר ניר קריסטל: 
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החלטה   מר משה עייאש לורן:  החלטתם  אתם  ניר.  אותך  שמעתי  אני  סליחה,  פופוליסטית סליחה, 

אנשים    3לפני   הביטחון.  את  רוצים  אנשים  אותם.  לשלם  רוצים  התושבים  שפה  מס  לבטל  חודשים 

 פעמים כל השנים הקודמות לדבר הזה.  6-7-מוכנים לשלם על זה. אתה הצבעת יותר מ

 

  -אבל מר ניר קריסטל: 

 

המ מר משה עייאש לורן:  עכשיו,  זה.  את  רוצים  אנשים  זמן.  ויותר  יותר  כמו  ...  פעם  עוד  קורות 

ראש   נגד  אנחנו  פופוליסטית,  החלטה  עושים  אוקיי  והוויכוח  העניין  כל  צודק.  והוא  מיכאל  שאמר 

העיר מבטלים מס, ככה אנחנו יוצאים חזק. כרגע היה בחירות בצרפת. היה איזה מועמד שאמר: 'אני  

החלטה מאוד פופוליסטית,  יורו פעם בחיים כדי להתחיל בחיים.'    1,000יקבל    18רוצה שכל ילד מגיל  

מיליארדי וכל    ם עולה  האלה  ההחלטות  כל  כי  אחוז,  החצי  את  עבר  לא  אדם  הבן  כמובן  לעיר.  יורו 

  -הדברים האלה מאוד יפה

 

 לורן זה לא רלוונטי.   גב' איילת  ארז סגן: 

 

מבחינה   מר משה עייאש לורן:  החלטתם  אז  לסיים.  לי  תני  בבקשה  משמעות,  אין  זה  אבל 

ית לבטל את המס, בסדר גמור אני מבין את ההיגיון. יש להם כוח, יש להם רוב, כל הכבוד  פופוליסט

כבר   זה  זה.  את  לקחת  מאיפה  המקור  את  למצוא  צריכים  אנחנו  עכשיו  שאנחנו    3-4לכם.  חודשים 

יושבים אתכם עם הגזבר, שהגזבר אומר לנו: 'חברים, אין מאיפה לקחת.' הבאתם כל מיני טבלאות 

קיצוצי מיני  של  כל  נבטל  האירועים,  כל  את  נבטל  שלנו  הפופוליסטית  החלטה  בגלל  בסדר,  אז  ם, 

  -דברים, שפשוט התושבים

 

  -רגע, רגע, רגע מר ניר קריסטל: 
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  -לא סליחה מר משה עייאש לורן: 

 

 אז אתה אומר שהתקציב הוא לא ביטחון.   מר ניר קריסטל: 

 

  -סליחה מר משה עייאש לורן: 

 

 לא ניר, זה לא מה שהוא אמר.  : גב' ענבר הוכברג

 

  -אני לא ייכנס לזה. אתה ביטלת מבחינה פופוליסטית מר משה עייאש לורן: 

 

 הבנתי.  מר ניר קריסטל: 

 

 מה שאנשים רוצים לשלם.  מר משה עייאש לורן: 

 

 לא ביטלתי מבחינה פופוליסטית.  מר ניר קריסטל: 

 

  -ברגע מר משה עייאש לורן: 

 

 זה לא הוגן לעשות את זה, ואתם יודעים את זה טוב מאוד.  גב' ענבר הוכברג: 

 

  -ברגע מר משה עייאש לורן: 

 

 די!   גב' מיכל ברם:
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 )מדברים ביחד(  

   -אנשים שגרים ברעננה מר משה עייאש לורן: 

 

 יש מישהו פה יושב ואומר יאללה לקצץ בביטחון?   גב' ענבר הוכברג: 

 

 רוצים את האירועים ורוצים את השירותים נקודה.  רוצים את הביטחון,  מר משה עייאש לורן: 

 

 תודה רבה, תודה רבה.    מר חיים ברוידא: 

 

  -דקה תן לי מר ניר קריסטל: 

 

  -גם לי מותר, אתה דיברת, דיברת כמה פעמים. חבר'ה מר חיים ברוידא: 

 

 תן לי להשיב לו.   מר ניר קריסטל: 

 

 אני דיברתי פחות ממך.   מר חיים ברוידא: 

 

 תדבר כמה שאתה רוצה.   קריסטל:  מר ניר

 

הדברים  מר חיים ברוידא:  לאור  תקשיב,  ארז  הדברים,  לאור  כזה,  דבר  מציע  אני  מציע,  אני 

כזה   דבר  מציע  אני  הפוליטיקה.  את  רגע  נעזוב  ובואו  רעננה,  לקראת  נלך  בואו  רגע,  תקשיבו  בואו 

אני אומר את זה ליוסי, אבל על הזמני אי אפשר להתפשר. אני חושב    3.4חבר'ה, אני מוכן ללכת על  

 ם הוא דבר שאתם לא, למה אתה עושה לא? שהדבר שאני מציע לכ
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 בוא נעשה הצבעה.    מר ארז ברט: 

 

 אני אגיד לך למה.   מר ניר קריסטל: 

 

 בוא נעשה הצבעה.    מר ארז ברט: 

 

 אני אענה לך, אם היית נותן לי להשיב, אני אגיד לך למה.  מר ניר קריסטל: 

 

 תעשה הצבעה.   מר ארז ברט: 

 

 נעשה הצבעה.   בואו מר אריאל הילדסהיימר:

 

 זה מה שאני כבר שעה מנסה להשיב. על זה בדיוק אני מנסה להשיב.   מר ניר קריסטל: 

 

 בואו נעשה הצבעה.    מר ארז ברט: 

 

 זה בדיוק מה ששעה אני מנסה להגיד.  מר ניר קריסטל: 

 

 ניר להתפשר...   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 תודה על הפשרות, אני באמת מודה.  מר ניר קריסטל: 

 

 להתפשר...  מר אריאל הילדסהיימר:
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אני   מר ניר קריסטל:  פעם,  עוד  חוזר  אני  תראו,  להסביר.  רוצה  אני  לענות.  רוצה  אני  אני.  גם 

חוזר עוד פעם, אנחנו מדברים ואני מתחבר למה שמיכאל אמר. אנחנו מדברים על המקורות לתקציב  

  -ולא על השירות. אני מפנה 

 

 רת את זה קודם יפה. הבנו. הסב  גב' דרורה כהן: 

 

 כל פעם שמישהו יפריע לי, אני אעצור.  מר ניר קריסטל: 

 

 הכול היה...   מר אילן כהן:

 

 גם אם זה תהייה.   מר ניר קריסטל: 

 

 זה בסדר הבנו, לאיפה תיקח את זה.   מר אילן כהן:

 

 אבל תנו לו לסיים.    גב' שחר גלי:

 

 תן לי רגע לדבר.   מר ניר קריסטל: 

 

 לא, עכשיו ביטלת...    כהן: מר אילן

 

   -חבר'ה אתם תיתנו לי לדבר, אז אני אסביר. אז אני אסביר. אנחנו מר ניר קריסטל: 

 

 מיכאל הסביר מאוד יפה.    גב' דרורה כהן: 
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 את מוכנה לתת לי לדבר?   מר ניר קריסטל: 

 

 מיכאל הסביר מאוד יפה.    גב' דרורה כהן: 

 

 דבר?  את מוכנה לתת לי ל מר ניר קריסטל: 

 

 חבר'ה יום שישי, אל תדברו ברקע. תנו לו לדבר.   גב' אנה פוזמנטיר: 

 

 את מוכנה לאפשר לי לדבר?  מר ניר קריסטל: 

 

 לא, אי אפשר לחזור על אותו דבר, יום שישי, באנו...    גב' דרורה כהן: 

 

 אבל את מדברת באמצע, אז תפסיקי.  גב' אנה פוזמנטיר: 

 

 ואו נצביע.  אין בעיה, ב מר ניר קריסטל: 

 

 תני לכל אחד לסיים משפט, ילך יותר מהר.   גב' אנה פוזמנטיר: 

 

  -סעיפים שצריך להצביע עליהם 4יש פה   מר ארז ברט: 

 

 אני רוצה לענות לכם על התזרים.  מר ניר קריסטל: 

 

 הצעות של לוחות זמנים, בואו נצביע.  2הצעות של סך הכל,  2  מר ארז ברט: 
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את  ארז מר ניר קריסטל:  כשלקחנו  התקציב,  את  כשבנינו  אנחנו  פשוט,  נורא  דבר  לכם  יש   ,

כדי   ולקחנו  שלנו,  להסתייגויות  והתייחסנו  לקחנו  חדש.  תקציב  בנינו  לא  הצעתם,  שאתם  התקציב 

אמור   היה  לא  זה  אותו,  הורדתם  אתם  בפועל,  שהביטחון  לי  צר  הביטחון.  את  במקסימום  למלא 

על   כרגע  מדברים  אנחנו  אבל  של  לקרות.  מקורות  מצאנו  אנחנו  ובמימון  ההוצאה.  על  ולא  המימון 

ה  1.32  .₪ עם    3,430,000-מיליון  אותה  לאזן  כדי  ההוצאה  את  משלימים  הזמנים.    ₪2021  לעניין 

לשנת   כרגע  התושבים  על  מטילים  שאנחנו  זה  על  מדברים  אנחנו  את  2022כאשר  שאתה  אומר  זה   ,

  -הכסף הזה

 

 . 2022חצי  מר יוסי מזרחי: 

 

 מלא.  2022 מר ניר קריסטל: 

 

 חצי.  מר יוסי מזרחי: 

 

 חצי, אנחנו חצי שנה אחרי.   גב' מיכל ברם:

 

כי אתה מחיל את זה עכשיו, לא מאמין שיאשרו לי את זה ברטרו, זה מעכשיו   מר יוסי מזרחי: 

 קדימה. 

 

ואו, אתה תקבל את הכסף. אנחנו מדברים כרגע על להחיל את כל הכסף במל מר ניר קריסטל: 

₪. אנחנו מדברים על כסף, אני לא מדבר איתך עכשיו, אחרי זה אתה תנסח את זה איך   3,430,000

₪. הא ותו לא.    3,430,000שאתה רוצה, אני מדבר על גבייה מתושבי רעננה, גבייה בפועל, בסדר? של  

   -הכסף הזה אתה צריך לקבל אותו, מן הסתם
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 כלומר?  מר יוסי מזרחי: 

 

לך   : מר ניר קריסטל שיאשרו  ברגע  תקבל,  אתה  הזה  הכסף  את  רגע,  אותו.  רגע,  תקבל  אתה 

קדימה.   צריך  שאתה  מה  כל  את  להפעיל  כדי  לנשימה,  האוויר  כל  את  לך  נותן  שהוא  אומרת  זאת 

, אתה כבר אומר אני היום  2022אנחנו כרגע מסתכלים מבחינה תקציבית כאילו להשלים לך את כל  

  -עוד, זאת אומרת שאפילו נמצא בחודש מאי, ייקח לי זמן

 

 יוסי תענה לו.   מר חיים ברוידא: 

 

יהיה לך כסף מעבר לכל ההוצאה שאתה צריך בפועל. ולכן אני אומר לך אין  מר ניר קריסטל: 

 לך בעיה. כי את הקיצוץ כבר עשית. 

 

 ... פחות כסף.    מר ארז ברט: 

 

 זאת אומרת יהיה לך עודף.  מר ניר קריסטל: 

 

 מיליון ₪.  1.4אם כך האגרה תהיה  : מר יוסי מזרחי

 

 למה?    דוברת:

 

 כי אני יכול... רק מאותה נקודה...  מר יוסי מזרחי: 

 )מדברים יחד(  

 

 שנתי, תחשב את זה שנתי.   מר ארז ברט: 
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 תחשב את זה שנתי.   מר ניר קריסטל: 

 

שיהיה    מר ארז ברט:  בעיה  ₪.    1.4אין  כמ  1.4מיליון  זה  שנה  לחצי   ₪ אגורות    70ו  מיליון 

 לשנה, המתמטיקה אותה מתמטיקה. 

 

 אנחנו מדברים על כסף.   מר ניר קריסטל: 

 

 אנחנו מדברים על כסף.    מר ארז ברט: 

 

   -חבר'ה, חבר'ה מר חיים ברוידא: 

 

 זאת ההצעה שלנו.   מר ניר קריסטל: 

 

  -ככה חבר'ה, אני מעלה פה מר חיים ברוידא: 

 

   -רגע, רגע חיים  גב' דרורה כהן: 

 

 חיים חבל זה ייפול.   מר ניר קריסטל: 

 )מדברים יחד(  

 

 הצבעות נצביע למה שיהיה רוב.   2ניר נעלה   מר ארז ברט: 

 

 אין בעיה.  מר ניר קריסטל: 
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ל  גב' מיכל ברם: הייתה  המקורית  ההצעה  אם  לי    5-אבל  תן  הגזבר  לך  ואומר  ובא  שנים. 

   -הגרייס של השנה הזאתי

 

 . זה מה אנחנו מוכנים.  2022... אז אנחנו מר ניר קריסטל: 

 

היגיון   מר חיים ברוידא:  עם  אנשים  לא  הם  רעננה  שתושבי  וחושב  לשולחן  שסביב  מי  חבר'ה, 

הצעות. ההצעה הראשונה שלי לפי, מי בעד   2והבנה מה מתרחש פה, אז הוא טועה. אני מעלה עכשיו  

?  2023מיליון ₪ עד סוף    3.4י  אישור הארכת תוקף חוק עזר לרעננה שמירה אבטחה וסדר ציבורי לפ

 מי בעד? 

 

 מי בעד?  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 רגע שזה כמה יוצא לתושב?    גב' שחר גלי:

 

   -₪ 10יוצא לתושב  מר חיים ברוידא: 

 

 אגורות לשנה.   70  מר ארז ברט: 

 

 ₪ למ"ר.  1 מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אגורות.   70לא, זה היה   מר ארז ברט: 

 

 לא, לא, לא.  ילדסהיימר:מר אריאל ה 
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 אגורות.   70לא, זה היה   מר ארז ברט: 

 

 אגורות.   73זה  מר ניר קריסטל: 

 

 סליחה, נכון, נכון.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אגורות למ"ר לשנה.   73 מר ניר קריסטל: 

 

   -חבר'ה תבינו על מה מר חיים ברוידא: 

 

 זה שנה וחצי, זה שנה וחצי.  מר יוסי מזרחי: 

 

 רגע, אמרת...  אנה פוזמנטיר:  גב'

 

 ... לשנה וחצי.   מר חיים ברוידא: 

 

 אבל אי אפשר להצביע לחוק אחד אם אנחנו לא יודעים את...  גב' אנה פוזמנטיר: 

 

 יש לי שאלה לפני שאתם מצביעים.   מר ארז ברט: 

 

   -תבינו על מה אתם מר חיים ברוידא: 

 

 ... 2או  1ביעים עכשיו, יש הצבעה אני רוצה לדעת, האם אנחנו מצ  מר ארז ברט: 
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 הצבעות.  2 מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד(  

 

 אבל זהו שיסביר את זה.   גב' אנה פוזמנטיר: 

 

 חבר'ה חוק...   מר חיים ברוידא: 

 

 בסדר גמור סבבה.   מר ניר קריסטל: 

 

 חבר'ה מבינים על מה אנחנו מצביעים?   מר ארז ברט: 

 

לא. גב' אנה פוזמנטיר:  ב  לא.  זה  את  שיגיד  להסביר.  נותן  לא  אתה  לא   2-כי  אני  נקיות.  שורות 

 מבינה. 

 

 הצבעות חבר'ה.  2אני עושה  מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד(  

 

 אבל הוא מסביר.   מר ניר קריסטל: 

 

 יש פה חוסר הבנה רגע.   מר יוסי מזרחי: 

 

 ראש העיר מסביר. תנו לראש העיר, הוא מסביר.   מר ניר קריסטל: 
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  -₪ 2.5חבר'ה אני חוזר ואומר לפרוטוקול, אנחנו מתווכחים על  ר חיים ברוידא: מ

 

 רגע לא, אבל יש לי שאלה.   מר חיים גולדמן: 

 

 זה הסיפור. כן.   מר חיים ברוידא: 

 

סליחה לפני ההצבעה, אני רוצה לשאול שאלה. אתה בא ואתה אומר שאתה   מר חיים גולדמן: 

 ות. הצבע 2הולך להצביע, להעלות פה  

 

 כן.  מר חיים ברוידא: 

 

 הצבעה אחת מה שאתה אומר והצבעה אחת מה שהם אומרים כביכול.   מר חיים גולדמן: 

 

 כן. אין לי ברירה במקרה הזה.  מר חיים ברוידא: 

 

 אם ההצבעה שלך מתקבלת, זה מייתר את ההצבעה השנייה.  מר חיים גולדמן: 

 

 נכון.  מר חיים ברוידא: 

 

 ון. נכ מר ניר קריסטל: 

 

 אמת.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אם לא, ... את ההצבעה, נכון.  מר ניר קריסטל: 
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 הצבעות, ונראה למי יש רוב.  2נעשה   מר ארז ברט: 

 

 אנחנו מתחילים בואו נצביע.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -חבר'ה אנחנו מר חיים ברוידא: 

 

 רנטיבות. האלט 2אני אסביר מה, התחלת להסביר מה   מר ארז ברט: 

 

  3.4, ולפי  2023מיליון ₪ עד סוף    3.4אז אמרתי האלטרנטיבה הראשונה לפי   מר חיים ברוידא: 

 מיליון ש"ח עד סוף השנה הזאת. 

 

 . 2023מתחילים עם הצבעה על  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 . 2023על  מר ניר קריסטל: 

 

 . 2023על  מר חיים ברוידא: 

 

 מי בעד?  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 בעד. מי נגד?   8. 2023מי בעד? מי בעד עד סוף  מר חיים ברוידא: 

 

 מי נגד?  מר ניר קריסטל: 
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ציבורי  מר חיים ברוידא:  וסדר  לרעננה שמירה אבטחה  עזר  חוק  בעד הארכת תוקף  מי  אוקיי. 

 ? 2022מיליון ₪ עד סוף שנה זאת  3.4לפי 

 

 נשמה.  2023הצבעת עד סוף  מר ניר קריסטל: 

 

 הוא לא יכול להצביע פעמיים? הוא רוצה שיהיה פה תקציב חברים.    גלי: גב' שחר

 

 גלי מותר.  מר רחמים שלום: 

 

 גלי מותר לה.  גב' אנה פוזמנטיר: 

 )מדברים יחד(  

 

 מהתחלה אריאל לא ספר, לאט לאט.   מר ארז ברט: 

 

 מהתחלה, חשבתי...   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 שוב פעם נצביע. אין בעיה, תשאל  מר ניר קריסטל: 

 

 3.4מי בעד הארכת תוקף חוק עזר לרעננה שמירה אבטחה וסדר ציבורי לפי   מר חיים ברוידא: 

 ?  2022מיליון ₪ עד סוף 

 

   -היות ואני עניינית  גב' מיכל ברם:

 

 איילת את צריכה להצביע אם את בעד.  מר אריאל הילדסהיימר:
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 . רגע סליחה, היא הצביעה קודם מר חיים גולדמן: 

 

 מה הקשר אבל זו הצבעה חדשה.  גב' מירב מאיר: 

 

   -אני מבקש את חוות הדעת של היועצת המשפטית. היא יכולה להצביע מר חיים גולדמן: 

 

 אחרי שנפלה הצבעה אפשר להצביע שוב.    מר ארז ברט: 

 )מדברים יחד( 

 

  -אוקיי חבר'ה, חבר'ה אתם יודעים מה בואו נעשה ככה מר חיים ברוידא: 

 

 למה יש פה ויכוח, זה בסדר.  אנה פוזמנטיר:  גב'

 

בעד   מר חיים ברוידא:  שאנחנו  הקואליציה  רעננה  לתושבי  נוכיח  שאנחנו  כדי  שנייה  במחשבה 

 התקציב, אני בעד להצביע בעד כולם פה אחד.  

 

 מה הצעת ההצבעה?    מר ארז ברט: 

 

שמירה מר חיים ברוידא:  לרעננה  עזר  חוק  תוקף  הארכת  אישור  בעד  ציבורי    מי  וסדר  אבטחה 

 ?  2022מיליון ₪ עד סוף  3.4לפי  2017 –התשע"ז 

 

 בדיוק, בדיוק. אתה רואה חיים.   גב' דרורה כהן: 
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   -נגד 2מי נגד?  מר חיים ברוידא: 

 

 . 3 מר ניר קריסטל: 

 

 נגד אוקיי.  3 מר חיים ברוידא: 

 

ה  גב' מיכל ברם: והוא  זאביק  של  בסיעה  היה  הוא  אבל  לי,  אכפת  הזמן  לא  כל  איתו  לך 

 והצביע כל הזמן בעד זה. מדהים, מדהים, מדהים.  

 

 אני שוב חוזר ומברך שקיבלתם את דעתי להוסיף את הסכום הזה.   מר חיים ברוידא: 

 

 זה לא דעתך. זה לא דעתך. אתה יכול להגיד, אבל זה לא, זה נגד דעתך.   גב' אנה פוזמנטיר: 

 

 יע לעמק השווה.  אנחנו שמחים שהצלחנו להג  מר ארז ברט: 

 

 אודות לראש העיר, הגענו לזה אודות לראש העיר, לא בזכות אף אחד.   גב' ענבר הוכברג: 

 

 היה לנו גם רוב בלי זה. היה גם רוב בלי זה.    מר ארז ברט: 

 

 הוא הסתכל על טובת התושבים וזה בזכותו, זה בזכותו.  גב' ענבר הוכברג: 

 

דעתו גב' אנה פוזמנטיר:  כנגד  זה  דעתו. אבל  כנגד  זה  ממש.  רוצה?  הוא  זה  מה  דעתו.  כנגד   ,

 התקבלה הצעה של האופוזיציה. 

 )מדברים יחד(  
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חבר'ה בואו נזכור מה שאמר אברהם לינקולן הצלחות התושבים זה הכישלון    מר ארז ברט: 

 של... 

 )מדברים יחד(  

 

 :הצבעה

  12 –בעד 

 3 -נגד 

  0 –נמנע 

 החלטה: 

ברוב החליטה  העיר  וסדר   מועצת  אבטחה  )שמירה,  לרעננה  עזר  חוק  תוקף  הארכת  לאשר  קולות 

   . 2022מיליון ₪ עד סוף   3.4, לפי 2017 –ציבורי( התשע"ז 

 

 

 .  28.3.22דיון בהסתייגויות המצ"ב, בהמשך לישיבת התקציב שהתקיימה ביום  .2

 

 אפשר סעיף הבא?   מר ניר קריסטל: 

 

 כן, כן, ברצון.   גב' אנה פוזמנטיר: 

 

בהמשך   חיים ברוידא:  מר בזה,  שמצורפות  בהסתייגויות  לדיון  עוברים  אנחנו  חבר'ה  אוקיי 

 .  28.3.22לישיבת התקציב שהתקיימה ביום 
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 בואו נגיע לפשרות  זה הכי טוב.   גב' דרורה כהן: 

 

 ניר בבקשה תציג את ההסתייגויות.  מר חיים ברוידא: 

 

בע מר ניר קריסטל:  בכדי  כאן  הגשנו  בעצם  כפי אנחנו  הביטחון,  לתקציב  מקורות  למצוא  צם 

 4,750,000שאמר מיכאל. כשלקחנו את התקציב, את ההצעה שלכם, באנו ואמרנו: נהדר, חסרים לנו  

₪ לתקציב הביטחון, ולפיכך אנחנו בודקים בסדרי העדיפויות מה אנחנו יכולים להפחית. הגשנו לכם  

אפשרוי  50 בחנו  תקציבים.  של  שלם  באוסף  אפשרויות,  הסתייגויות  בדקנו  הכנסות,  להקטין  ות 

סליחה להקטין הוצאות. בדקנו אפשרויות להגדיל הוצאות במקומות שבהם אנחנו רואים שהעירייה 

גירעונית בפעולות מסוימות. ואמרנו אוקיי אנחנו רוצים להשאיר סבסוד לתושבים. אבל נקטין את  

רטיסים שבאנו ואמרנו. ובאנו ואמרנו  היקף הגירעון. מכאן גם עלה כל הנושא של לדוגמא מוקד הכ

לתושבים,   העירייה  של  מימון  בהם  נשאיר  שאנחנו  במקומות  הבריכה  במסגרת  פתרונות  ניתן  אולי 

בפעילויות שקראנו להם שהם סמי נקטין אותו.  טיפה  ובעצם מתוך  -אבל  ההסתייגויות    50פרטיות. 

על   וטו  הטיל  ל  28יוסי  ניתנים  לא  הללו  שהסעיפים  ואמר  כמה  מהם,  גם  שם  היו  אגב  דרך  שינוי. 

שאלות שיוסי נתן עליהם בכלל תשובות, שאלות שלא ידענו. לדוגמא ראינו גידול חד בנושא הכדוריד  

בהוצאה, הצגנו את זה, יוסי בא והסביר ממה נובע הגידול. אמרנו לו: 'אנחנו מקבלים את ההסבר,  

ה יוסי  לאחר מכן  הסעיף.  את  והורדנו  לגמרי',  הגיוני  כמו  הוא  הסעיפים  ממחצית  יותר  על  וטו  טיל 

, אני אתן לכם דוגמא. כי יש דוגמאות שאפילו  -שאמרתי, ואמר: 'לא ניתן לשנות'. עכשיו רק בשביל ש

יכולים,  אנחנו  שאמרנו,  כמו  לדוגמא  אסביר,  ואני  אותם.  קיבלנו  בהם,  חלוקים  נותרנו  שאנחנו 

אתן אני  מה  יודעים  אתם  סוברנית.  היא  הזאתי  ואני    המועצה  הפרק  על  עלה  שלא  ממשהו  דוגמא 

אומר כבר שיהיה ברור, לא עלה בשיח לא בהצעה לא ברמז לא באפשרות. לדוגמא פינוי אשפה. בפינוי 

מיליוני ₪. נושא שלא נידון, אני רק מציג דוגמא. עיריית רעננה סוברני   4האשפה יש השנה גידול של  

פעמים אנחנו    3שפה. אם מחר נחליט שבמקום  להחליט כמה פעמים בשבוע היא רוצה לפנות את הא

לפנות   נוכל    4רוצים  לפעמיים,  לרדת  נחליט  אם  ההוצאה.  היקף  את  להעלות  כולנו  נצטרך  פעמים, 
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לפנות משם מקורות תקציביים. נושא שלא נידון על הפרק. אבל זה נושא שהמועצה סוברנית לקבל  

בהמון נושאים, לדוגמא אחת שבאנו ואמרנו, החלטה בסדרי העדיפויות מה היא רוצה בעיר. כך עשינו 

₪. השנה הייתה    900,000-אני אמרתי ליוסי: בשנה שעברה הגדלנו את ההוצאות בטיאוט רחובות ב

בעוד   להעלות  את    1,400,000בקשה  שלי  ההיכרות  מתוך  ליוסי  אמרתי  הקודמת.  השנה  לעומת   ₪

₪. הנה מצאנו כבר מקור של    1,400,000-₪ ולא ב  900,000-הנתונים, אמרתי ליוסי 'בוא נעלה רק ב

חצי מיליון ₪, שאנחנו יכולים להפנות לביטחון'. יוסי מסיבותיו חלק עליי וזה בסדר. אמרתי כל מה  

שהגזבר שם וטו, לא מתווכח, לא מתווכחים כולנו, והסרנו את הסעיפים. ומכאן נשארנו עם רשימה  

תוספות והפחתות. ובחלק מהמקומות השאיפה  שורות, שבהן אנחנו בעצם מציגים הסתייגויות 22של 

דברים שחשוב    2, בחלק מהמקומות עשינו שינויים בלית ברירה.  2021שלנו הייתה להגיע למצב של  

  4-מאוד להבין בהקשר לסיפור פה לתוספות בעצם, מאיפה נובעות התוספות. התוספות פה נמצאות ב

העיקרי    2שורות.   הכסף  בעצם  נמ  1,690,000שורות  בהצעת ₪,  בעצם  ובאמי"ת.  בתיה  בכפר  צאים 

מאחר  העירונית.  ההוצאה  את  הקטנתם  לתוקף,  נכנס  שההסכם  בחשבון  ולקחתם  מאחר  התקציב 

ב כמו  נשארת  שם  ההוצאה  לתוקף  נכנס  לא  לתקציב  2021-וההסכם  החזרנו  בעצם  אנחנו  ולכן   .

של    1,690,000 העלאה  עוד  פה  יש  נוסף,  דבר  הח  ₪100,000.  כן  גם  שהיא  רעננה. ₪  לסימפונט  זרה 

בתמיכות. ובעצם את כל    ₪2021 לסימפונט רעננה, שוב פעם כדי להשאיר אותה על    100,000החזרנו  

ל מחזירים  אנחנו  ואנחנו  2021-התמיכות  צריך.  שהיה  איפה  השני,  מהצד  עוד  שם  הורדנו  ולכן   ,

₪,    1,324,900ר של  , אלה התוספות. כל ההסתייגויות האחרות מייצרות מקו2021-מביאים את זה ל

זה המקור המדויק שאותו בעצם אמרנו כל מה שהצלחנו להוריד, אנחנו משלימים לביטחון. השלמנו  

ל חזרה  בתיה  וכפר  אמי"ת  ל2021-את  הסימפונט  את  לביטחון    2021-,  מפנים  אנחנו  היתר  כל  ואת 

הסעיפים    2צם יחד  ₪, שזה בע  3,430,000-₪. מכאן גם נבעה ההצעה שלנו בדיון הקודם ל  1,324,900

 במלואו. זהו.   2021-₪ לסעיף הביטחון, ובכך גם הביטחון חוזר ל 4,750,000-האלה משלימים ל

 

 אפשר שאלה?   גב' מיכל ברם:
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 בוודאי.  מר ניר קריסטל: 

 

אחד, לי קצת קשה לראות ברשימות האלה עוד פעם, כאילו יש דברים שנגיד,    גב' מיכל ברם:

ים, אחד בין פעולת קצה של שירות או אירוע ספציפית שהתושב אמור לקבל  דבר  2אני מבדילה בין  

את זה בקצה, שזה בעיניי קיצוצים שלא צריך לעשות, לבין פעולות שהם פנים ארגוניות שזה דברים 

  -אחרים. הצורך שלכם לבוא ו

 

 להכתיב.  גב' ענבר הוכברג: 

 

ים ועוד פעילויות ועוד, שגם ככה כמות  כל פעם כאילו בעצם להוריד עוד אירוע  גב' מיכל ברם:

אפשר  מאוד  ומעט  אחרים,  ודברים  לשכר  הולך  הרוב  כי  גבוה.  לא  הוא  לפעולות  שיש  הנזיל  הכסף 

לפעולות. אז קצת לי קשה עם הרשימה הזאתי. וגם מה שלא ראיתי בסופו של דבר ממה מממנים את  

 התחזוקה השוטפת של המנורות. 

 

   -יב, אחד גם אנחנו להרבה מאודאז אני אש מר ניר קריסטל: 

 

 תאורה סליחה.    גב' מיכל ברם:

 

בהם   מר ניר קריסטל:  לעשות  שמחים  היינו  פה  שנמצאים  מהסעיפים  מאוד  להרבה  אנחנו  גם 

שינויים. אני לא חושב שזה הדבר האופטימום. אבל אנחנו נאלצנו לקבל על עצמנו חוקי משחק, שלא  

שהגזבר ברגע  אבל  אגב,  דרך  מ  לרוחנו  יותר  על  וטו  לי  התמרון    50%-מטיל  יכולת  מההסתייגויות, 

שלנו נותרת כלום, זה אחד. הדבר השני, אמרנו ועדיין וישבנו גם לפני כמה ימים, אין בעיה. אז תביאו  

הצעות חלופיות. אבל אף אחד לא הביא שום הצעה חלופית. ההצעה החלופית שעלתה באותו משא  

דקות מהתחלה שלנו. אוקיי, אז בואו ניקח אגרת ביטחון    10לפני    ומתן, זה בדיוק מה שקרה בדיון
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 יותר גדולה. 

 

  -לא נכון, ניתנו חלופות ניר. אל גב' ענבר הוכברג: 

 

 רגע, רגע, רגע,  מר ניר קריסטל: 

 

 ניתנו חלופות ואל תגיד שלא ניתנו, כי ניתנו חלופות.   גב' ענבר הוכברג: 

 

 איזה חלופות?  מר ניר קריסטל: 

 

 דיברנו על הרבה חלופות מבחינת כסף.   ' ענבר הוכברג: גב

 

 מספרים.  מר ניר קריסטל: 

 

 ... מספרים.   גב' מיכל ברם:

 

 אני לא ראיתי הצעה אחת מספרית.  מר ניר קריסטל: 

 

 גם במספרים, נו ניר עכשיו נתחיל.  גב' ענבר הוכברג: 

 

 מספרית אחת לא הייתה.   מר ניר קריסטל: 

 

 אוקיי, אז אם אנחנו בבלוף יאללה עד הסוף.   : גב' ענבר הוכברג
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 לא, אבל אנחנו לא קיבלנו פתרון בעצם כלכלי.   מר ניר קריסטל: 

 

 כי לא הבאת לו כתוב.    גב' דרורה כהן: 

 

עוד   מר ניר קריסטל:  רוצים  אתם  בעיה,  אין  אמרתי,  אני  גם  מוכן,  אני  בעיה.  לי  אין  עכשיו 

עוד    200,000 פה  אב  ₪300,000  פה,  לעניין תב"ר התאורה. תב"ר  ₪  יורדים.  לי מאיפה הם  תגידו  ל 

   -₪. כרגע 4,680,000-התאורה הוצג, האחזקה השוטפת של התאורה. בתב"ר התאורה הוא התחיל מ 

 

 מיליון ₪...  1.5-בוא נדבר על ה  גב' מיכל ברם:

 

לומר מר ניר קריסטל:  מנסה  שאני  מה  בדיוק  זה  אז  איתך,  אדבר  אני  אז  רגע,  תב"ר רגע,   .

₪. גם ממנו אמרנו תוציאו את   4,026,000-₪. כרגע אתם מציגים אותו ב  4,680,000התאורה עמד על  

 הפרויקטים שהם באמת פרויקטים של פיתוח כמו המאור רחובות נאשר אותם. 

 

 מה יש לך נגד מאור רחובות?  מר חיים ברוידא: 

 

 הוא אומר לאשר.    מר ארז ברט: 

 

 מר שאני אאשר, אתה לא מקשיב.  אני או מר ניר קריסטל: 

 

 אה אוקיי, בסדר גמור.   מר חיים ברוידא: 

 

היה  מר ניר קריסטל:  אבל  אותם.  ונאשר  הרחובות  מאור  של  הפרויקטים  את  שניקח  אמרתי 

 שם תקציב של אחזקת שבר. תקציב אחזקת שבר הוא תקציב שצריך להיות בשוטף. 
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 פעם הוא גם היה בשוטף?    גב' מיכל ברם:

 

 אין לי מושג. הוא חייב אבל להיות בשוטף, זה החוק. אחזקת שבר זה בשוטף.   ניר קריסטל:  מר

 

 אבל היית קדנציה שלמה מקודם.   גב' דרורה כהן: 

 

  -רגע, רגע, אבל זו שאלה שלי. עוד פעם מר ניר קריסטל: 

 

 רק עכשיו...   גב' דרורה כהן: 

 

  -התקציב הזה, רגע, רגע, רגע מר ניר קריסטל: 

 

 בקדנציה הקודמת הוא היה באופוזיציה.   גב' דבי סלוצקי: 

 

על   מר ניר קריסטל:  ולשים  לבוא  צריך  היה  מישהו  מזמן,  כבר  נאמר  וזה  נאמר,  שזה  מרגע 

 השולחן בהצעת התקציב ולהגיד: הנה אלה המקורות. 

 

 אתה אומר היה צריך...    גב' מיכל ברם:

 

  -מה שאת בעצם אומרת לי מר ניר קריסטל: 

 

מיליון ₪ של הביטחון,    10-9-לא, אתה בא ואומר שאם צריך היה... מקורות ל  ב' מיכל ברם:ג

   -מיליון ₪ זה 1.5ועוד 
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   -סליחה, לא, לא, לא, לא, לא הוגן להטיל את זה כלפינו, כי גם אנחנו מר ניר קריסטל: 

 

 -לא  גב' מיכל ברם:

 

השבר בתאורה הוסתר, רק כשחשפתם  לא, רגע דקה, גם... הנושא של אחזקת   מר ניר קריסטל: 

זה   ידענו את  לא  גם שוטף. אנחנו  הבנו שיש שם  אז  הפירוט, רק  זה במרץ, אחרי שביקשנו את  את 

 בדצמבר. אני מזכיר לך שמדצמבר אנחנו לא מאשרים את התב"ר. 

 

 אתה יושב עם הרבה אנשים שמבינים...   גב' מיכל ברם:

 

 הוא חריג. כי אנחנו אומרים...  מר ניר קריסטל: 

 

  -יוסי, הוא אומר שהסתרת את ה  מר אילן כהן:

 

  -נראה לי זה  גב' מיכל ברם:

 

 כל השנים זה היה ככה.   מר חיים ברוידא: 

 

 .  copy pasteלא, נראה לי שזה סעיף שנעשה   גב' מיכל ברם:

 

 ברגע שניר העלה את זה ואמר דבר זה, אז הנה הורדנו את זה.  מר חיים ברוידא: 
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 אז אני אשם? מה אתה רוצה שאני אביא את הכסף מהבית?  ניר קריסטל: מר 

 

 לא, אני לא אמרתי שאתה אשם.   גב' מיכל ברם:

 )מדברים יחד(  

 

 בעבר...  copy paste... שנעשה   גב' מיכל ברם:

 

שמנו  גב' אנה פוזמנטיר:  ולא  היה,  לא  וכנראה  טעות  הייתה  אז  אותה.  ותיקנו  טעות  הייתה  אז 

  -לב

 

 אל תתעצבני כל הזמן על האמת. האמת קשה נו מה לעשות.   מר ארז ברט: 

 

 ארז נו מה אתה סתם רוצה זה? אני לא מבינה.   גב' ענבר הוכברג: 

 

 לא, אני לא רוצה שהיא תתעצבן, זה לא בריא.    מר ארז ברט: 

 

 אל תדאג לה, זה בסדר.   גב' ענבר הוכברג: 

 

 אוקיי, ניר סיימת?   מר חיים ברוידא: 

 

 כן, אני סיימתי.   מר ניר קריסטל: 

 

 אוקיי חבר'ה אני אבקש מגזבר העירייה להתייחס. בבקשה יוסי, בוא.   מר חיים ברוידא: 
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ב מר יוסי מזרחי:  מיליון ₪   2.8-טוב, סך הכל ההסתייגויות שהאופוזיציה הגישה מסתכמות 

שארנו לכאורה עם עודף של  מיליון ₪ הולך לשרת את ירידת ההכנסות מכפר בתיה, ונ  1.3זה בגדול.  

₪. האופוזיציה מבקשת בעודף שנוצר למעשה לשרת את הגדלת תקציב    1,400,000מיליון ₪,    1.5-כ

   -הביטחון, כאשר זה לא נותן פתרון לתב"ר התאורה או לאחזקת ה

 

 להוצאות.   מר ארז ברט: 

 

זה לא נותן פתרון  להוצאות תאורת הרחובות. ולכן ההצעה כפי שהיא, בגלל ש מר יוסי מזרחי: 

 התקציב אינו מאוזן.  

 

 אבל אפשר לא לבצע את זה.   מר ארז ברט: 

 

 אז אני רוצה רגע לשאול שאלה. אני חייב לשאול שאלה.  מר ניר קריסטל: 

 

 ... זו הוצאה, אם לא מבצעים אותה, לא מבצעים אותה.   מר ארז ברט: 

 

 ל שאלה.  אני חייב לשאול שאלה. אני חייב לשאו מר ניר קריסטל: 

 

 כן.  מר יוסי מזרחי: 

 

 אם כך אתה אומר לי שכרגע ההצעה שהבאתם לשולחן לא מאוזנת.   מר ניר קריסטל: 

 

  -אם כך ההצעה שיש על השולחן מר יוסי מזרחי: 
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 של התקציב בלי ההסתייגויות.  מר ניר קריסטל: 

 

 תן לו לענות.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 . רגע ניר, רגע גב' ענבר הוכברג: 

 

 לא, לא, אני שואל אבל שאלה, אני מחדד את השאלה שלי.  מר ניר קריסטל: 

 

  -מה שמובא מר יוסי מזרחי: 

 

  -אני אומר אם אין הסתייגויות מר ניר קריסטל: 

 

במרץ   מר יוסי מזרחי:  עליו  שהצבענו  שהוגש,  התקציב  זה  לשולחן  כרגע  שהובא  ,  2022מה 

 בצירוף ההסתייגויות שאתם הגשתם. 

 

 רגע, אני שואל אותך.   ניר קריסטל: מר 

 

  -רגע מר יוסי מזרחי: 

 

 בהעדר הסתייגויות התקציב לא מאוזן?  מר ניר קריסטל: 

 

 רגע, רגע, אני רואה את זה כמקשה אחת.   מר יוסי מזרחי: 
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 אני שואל שאלה נורא פשוטה, מאוזן או לא מאוזן?   מר ניר קריסטל: 

 

 פט, תן לו לענות. רגע, זה לא בית מש גב' ענבר הוכברג: 

 

את  מר יוסי מזרחי:  אחת  כמקשה  זה  את  רואה  אני  אחת.  כמקשה  זה  את  רואה  אני 

ההסתייגויות  כאשר  התקציב.  פלוס  שכן,    ההסתייגויות  מה  מבחינתי,  מקובלות  הן  העניין  לצורך 

 תב"ר התאורה צריך... 

 

 הוצאות התאורה.    מר ארז ברט: 

 

 להחליף את ההוצאות לביטחון, ואז המכלול השלם...  הוצאות התאורה אמור  מר יוסי מזרחי: 

 

 -אז אני שואל אותך שאלה אחרת מר ניר קריסטל: 

 

 אבל בהצעה שלך איפה זה היה? בהצעה המקורית איפה זה היה?   מר ארז ברט: 

 

   -בהצעה המקורית מר יוסי מזרחי: 

 

נמצאת  מר ארז ברט:  הזאתי  ההצעה  איפה  הייתה,  היא  איפה  הזאתי  בתקציב   בהצעה 

 שאתם מגישים להצבעה? ההוצאה? 

 

רגע, לכן אני אומר אני מדגיש. מה שמוצג כרגע, זה הצירוף של השניים. זה הן  מר יוסי מזרחי: 

   -התקציב שהיה
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 ... הסתייגויות, בלי ההסתייגויות התקציב מאוזן?    מר ארז ברט: 

 

   -יון ₪מיל 3-בלי ההסתייגויות עלינו למצוא פתרון ל מר יוסי מזרחי: 

 

 -יפה. אז יש לי שאלה  מר ארז ברט: 

 

   -חלק מהפתרונות מר יוסי מזרחי: 

 

 אז גם התקציב שאתם מציעים לא מאוזן.    מר ארז ברט: 

 

 הפתרונות גם מדברים על הקטנה באירועים, גם על הקטנה בתמיכות.   מר יוסי מזרחי: 

 

   -אז בלי ההסתייגויות  מר ארז ברט: 

 

  -ם זה תלוי בי כגזבר, ההצעה שהיא לא מדברת עלאבל א מר יוסי מזרחי: 

 

 פתרון של ההצעה הזאתי.    מר ארז ברט: 

 

 הגדלת הביטחון אלא על התאורה.  מר יוסי מזרחי: 

 

  -אז אם לא היינו, יש לי שאלה  מר ארז ברט: 

 

 אם לא היינו מגישים, אז התקציב לא מאוזן.   מר יוסי מזרחי: 
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ים את ההסתייגויות אז התקציב היה לא מאוזן? אני שואל, אם לא היו מגיש  מר ארז ברט: 

 אם לא היו מגישים את ההסתייגויות הצעת התקציב היה תקציב לא מאוזן?  

 

  -ניר וארז מר אריאל הילדסהיימר:

 

 רגע, אבל תן לו לענות.   גב' אנה פוזמנטיר: 

 

מדבר  מר אריאל הילדסהיימר: הוא  בזימון,  תסתכלו  אבל  בזימון,  במצורף    תסתכלו  הסתייגויות  על 

  -לתקציב

 

 של האופוזיציה.   מר ניר קריסטל: 

 

 נכון.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -אבל ההסתייגויות האלה מר ניר קריסטל: 

 

 במצורף לזימון שנשלח לישיבת התקציב במרץ. זו הכוונה.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 ן?  אם לא היו הסתייגויות, התקציב היה מאוז  מר ארז ברט: 

 

ארז, ארז, תן לי רגע להסביר משהו. ההסתייגויות האלה סכומן המצטבר הוא   מר ניר קריסטל: 

וקיבלנו  0 הביטחון,  בשורת  שמנו  שנשאר  מה  כל  מינוסים,  פלוסים  הכול  את  לקחנו  כל   0.  בסוף. 

ל מתקזז  המינוס  וכל  הזה, 0-הפלוס  הדף  את  מקפלת  האופוזיציה  כל  שאם  לך  אומר  אני  עכשיו   .

מרת אין לנו הסתייגויות לתקציב שהגשתם, כמו שהגשתם אותו במרץ. אז אני שואל, עדיין אומר ואו
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 יוסי אם אני מבין נכון, שתקציב התאורה לא נכלל פה. 

 

 ואז יש קיזוז.   מר ארז ברט: 

 

 קריא התקציב שהגשתם לא מאוזן.  מר ניר קריסטל: 

 

נדר מר אריאל הילדסהיימר: אנחנו  חברים  אענה,  או  אני  לאשר  להצביע,  העיריות  פקודת  ידי  על  שים 

 לא לאשר, אבל ההצבעה צריכה להיות על תקציב שאומר גזבר העירייה שהוא מאוזן. 

 

 אבל אתם מגישים אותו.   מר ניר קריסטל: 

 

   -שנייה, שנייה מר אריאל הילדסהיימר:

 

 חייבים להגיש אותו מאוזן.  מר ניר קריסטל: 

 

הסתייגויות  א'   מר אריאל הילדסהיימר: הבאתי  ואומר  בא  כשאתה  הראייה.  עליו  מחברו  המוציא 

  -והכנסנו אותם לזימון, וצרפנו אליהם את התקציב שנשלח במרץ

 

 נכון.  מר חיים גולדמן: 

 

 אומר לך יוסי זה מאוזן. על זה אפשר להצביע.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 הקצוות זה בסדר, זה נחמד.   2-הבנתי. סבבה. אתם מחזיקים את המקל ב מר ניר קריסטל: 
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   -לא מחזיקים את המקל מר חיים ברוידא: 

 

 ... אבל בסדר.   מר ניר קריסטל: 

 

 אני עדיין לא קיבלתי תשובה לשאלה המקצועית המתמטית.   מר ארז ברט: 

 

 זו טענה משפטית מאוד בעייתית.  מר ניר קריסטל: 

 

אם התקציב הזה, הרי קרה משהו בין אני רוצה להבין, לא, אני לא הבנתי. ה  מר ארז ברט: 

קרו   טיוטה,  אותה  היא  התקציב  טיוטת  להיום,  מרץ  בין  להיום,  והבנו    2מרץ  הסתייגויות  דברים. 

 שאת הוצאות התאורה צריך להכניס לתקציב.  

 

   -לצורך העניין מר יוסי מזרחי: 

 

גם, אם אין אבל בפועל טיוטת התקציב לא השתנתה. אז שאל ניר ואני שואל    מר ארז ברט: 

 הסתייגויות ומאשרים את התקציב אז הוא לא מאוזן. 

 

אז אני חוזר ואומר. אני כגזבר כן יכול להמליץ את ההצעות שלכם כהצעות  מר יוסי מזרחי: 

 במסגרת התקציב הרגיל, ואז הוא מאוזן.  

 

 -ואני אוסיף מר אריאל הילדסהיימר:

 )מדברים יחד(  

 

   -יותרק בזכות ההסתייגו  מר ארז ברט: 
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 רק בזכות ההסתייגויות שלנו התקציב התאזן, זה מה שאתה אומר.   מר ניר קריסטל: 

 

  -אז זאת אומרת שהיה מקום להביא גב' אנה פוזמנטיר: 

 

 רגע, רגע, רגע,... רק בזכות ההסתייגויות התקציב התאזן.  מר ניר קריסטל: 

 

   -גם אני כגזבר מר יוסי מזרחי: 

 

 יקה.  זה לא פוליט  מר ארז ברט: 

 

 זה לא פוליטיקה, זה כסף חברים.  מר ניר קריסטל: 

 

 זה מתמטיקה.    מר ארז ברט: 

 

 זה לא פוליטיקה, זאת מתמטיקה נטו. מתמטיקה נטו.  מר ניר קריסטל: 

 

 זה כסף, נכון.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 -גם אני הייתי נוגע באירועים, גם אני הייתי נוגע מר יוסי מזרחי: 

 )מדברים יחד(  

 

  -חבר'ה אני מבקש מכם דבר אחד מר חיים ברוידא: 
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 בואו נקשיב לגזבר.   מר ניר קריסטל: 

 

 אל תתקפו את הגזבר.   מר חיים ברוידא: 

 

  -אני לא תוקף, אני רוצה לתת מר ניר קריסטל: 

 

את   מר חיים ברוידא:  ולהעביר  לבוא  כדי  האלה,  הדברים  את  ידענו  אנחנו  שאלות,  תשאלו 

 התקציב. 

 

 סבבה. גם אנחנו.   ר קריסטל: מר ני

 

  -אם אתם מנסים עכשיו לשים עוד כללים מר חיים ברוידא: 

 

 לא.  מר ניר קריסטל: 

 

   -אז לא, אז בואו מר חיים ברוידא: 

 

לא, לא, לא, לא, סליחה הפוך, אתה רוצה, אתה בעצם מה שבא ואומר לי זה   מר ניר קריסטל: 

א  אם  מבקש  אתה  לביטחון,  כסף  שמצאנו  השאחרי  את  להעביר  העיר,  ראש  אדוני  נכון  מבין  -ני 

  -₪ שאנחנו מצאנו בהסתייגויות שלנו, ואנחנו רוצים להפנות אותם לביטחון 1,324,900

 

 נכון.  מר חיים ברוידא: 

 

 אתה רוצה כרגע להפנות אותם לתאורה.  מר ניר קריסטל: 
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   -30חבר'ה שנייה, בעמוד  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 זה בעצם מה שאתה מבין.   מר ניר קריסטל: 

 

 -37, בעמוד 37א' כן. ניר, חברים בעמוד  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 חבר'ה אל תחשבו שאתם הגאונים היחידים פה מסביב לשולחן.  מר חיים ברוידא: 

 

ב מר אריאל הילדסהיימר: בפרוטוקול  חשובה  הערה  קריסטל  ניר  אומר  אבל  ארז,  אני  28.3.22-ארז,   ,

   -₪, זה באתר העירייה 1,800,000ה אסביר לך, יש פ

 

 אני זוכר.  מר ניר קריסטל: 

 

  -שמיועדים לתקציב שוטף מר אריאל הילדסהיימר:

 

 נכון.  מר ניר קריסטל: 

 

  -של אחזקת תאורה, נשרפת מנורה וכו' וכו', זה צריך להיות מר אריאל הילדסהיימר:

 

 בוודאי.  מר ניר קריסטל: 

 

   -יב השוטףבתקצ מר אריאל הילדסהיימר:
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 אין חולק בינינו.   מר ניר קריסטל: 

 

 העירוני, ולא על חשבון תקציב הפיתוח שמקורו בהיטל השבחה.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 נכון, נכון.  מר ניר קריסטל: 

 

שנייה, ובאה העירייה והבא לטהר מסייעין בידו, ואומר לך יוסי, אני חייב את   מר אריאל הילדסהיימר:

  -האלה לקבל  ההסתייגויות

 

 בזכותנו?   מר ארז ברט: 

 

 שנושא התאורה...  מר אריאל הילדסהיימר:

 )מדברים יחד(  

 

 עד היום זה היה בסדר.   מר חיים ברוידא: 

 

 זה על חשבון הביטחון. על חשבון הביטחון.   מר ניר קריסטל: 

 

 זה בצירוף.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

  -ציבאתה אומר ניסיתי לכם תק מר ניר קריסטל: 

 

 אתם אומרים לי שלא סדרי עדיפויות.  מר מיכאל רייזמן: 

 )מדברים יחד(  
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בלוף,  מר ניר קריסטל:  עושים  שאנחנו  לנו  גיליתם  אתם  אומר  אתה  תקציב...  לשים  ניסיתי 

 ועכשיו נוריד לכם מהביטחון... אני צריך להרגיש אשם שגיליתי שאתם מרמים בתקציב? 

 

ח  מר ארז ברט:  אומרים,  רבהאתם  תודה  פה  לנו  אומרים  פשוט,  מאוד  זה  דרורה  בר'ה   ,

   -מיליון ₪ 1.3אומרים לנו פה תודה רבה שמצאתם 

 

 כל הכבוד.   גב' דרורה כהן: 

 

 להתייעלות, רק תעבירו אותם לתאורה.   מר ארז ברט: 

 

 אתם רוצים ביטחון.   מר ניר קריסטל: 

 

  1.3-ון, אנחנו חושבים אחרת, שהמיליון ₪ ישמשו לביטח  1.3-אתם רוצים ש  מר ארז ברט: 

יש מועצה, לסדר   זה  ואנחנו אומרים בשביל  מיליון ₪ שמצאתם להתייעלות, נשים אותם בתאורה. 

 את סדרי העדיפויות בצורה נכונה. 

 

 מאוזנת, מאוזנת.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 מאוזנת. אבל האיזון לא על חשבון ביטחון.    מר ארז ברט: 

 

 מי שאומר האם מאוזנת, גזבר העירייה.   מר:מר אריאל הילדסהיי

 

 אז היא מאוזנת.    מר ארז ברט: 
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 אתה יכול להגיד סדרי עדיפויות.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -נכון, ואנחנו אומרים  מר ארז ברט: 

 

 מאוזנת החוק נותן את הכוח...  מר אריאל הילדסהיימר:

 

אנחנו רוצים שסדרי העדיפויות לא יפגעו   ואנחנו אומרים בזכות האיזון שלנו,  מר ארז ברט: 

 בביטחון. 

 )מדברים יחד(  

 

 אמר ראש העיר, אסור לפגוע בביטחון...    מר ארז ברט: 

 

 אמר ראש העיר שאנחנו כאן כדי להעביר את התקציב.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 ולא לפגוע בביטחון.    מר ארז ברט: 

 

י עדיפויות... מבחינת מאוזן כן או לא, גזבר העירייה...  זה התקציב ברמת סדר מר אריאל הילדסהיימר:

 בשורה תחתונה זה מה שאמרתי. 

 )מדברים יחד( 

 

איפה   מר יוסי מזרחי:  ואין  קשיח  הוא תקציב  שהתקציב  אמרתי  כשאני  יום,  של  בסופו  אבל 

  -לגעת, לא סתם אתם הגעתם לאותם סעיפים, שאני חושב שזה הסעיפים שקל לגעת בהם
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 וגם אמרת שבסוף זו החלטה של המועצה...    רט: מר ארז ב

 

 ולא בכדי, לכן כולנו מתייחסים לאותם סעיפים, זה לא שאתם המצאתם.   מר יוסי מזרחי: 

 

מבקשים   מר ארז ברט:  אומרת  זאת  להצבעה,  שמים  להצבעה?  שמים  מה  שואל  אני  אז 

זה לתאורה,  אותם  ולהעביר  שלנו  ההסתייגויות  את  לאשר  עכשיו  מה    מהמועצה  שמבקשים?  מה 

 אומרת הבקשה?  

 

 מה הבקשה שלכם?   מר ניר קריסטל: 

 

  -אני אעשה מר אריאל הילדסהיימר:

 

ההסתייגויות   מר ארז ברט:  את  לקחת  רוצים  נביא,  בואו  הבקשה,  זו  אם  להבין  רוצה  אני 

  -שלנו את ההתייעלויות שהבאנו ובמקום לשים אותם בביטחון, כמו שאמרנו מראש

 

 זה לא התייעלות להוריד אירועי תרבות.    רם:גב' מיכל ב

 

 לשנות סדרי עדיפויות. לשנות סדרי עדיפויות.   מר ניר קריסטל: 

 

 סליחה מיכל אני...    מר ארז ברט: 

 

 לשנות סדרי עדיפויות.   מר ניר קריסטל: 

 

 זה לרמוס את אגף תרבות.  גב' ענבר הוכברג: 
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 זה להפסיק אירועי תרבות.   גב' מיכל ברם:

 

 אני מקבל את ההערה.    מר ארז ברט: 

 

 אין בעיה אבל תביאו אלטרנטיבות.  מר ניר קריסטל: 

 

מיליון ₪, ולהשתמש    1.3-מקבלים את ההצעה שלנו לשינוי סדרי עדיפויות ב  מר ארז ברט: 

בשינוי סדרי עדיפויות הללו בעודף לטובת תאורה ולא לטובת ביטחון. זו ההצעה על השולחן, ואנחנו  

  -םמסכימי

 

  -אני רוצה להגיד משהו. אני רוצה להגיד משהו כדי ש  מר מיכאל רייזמן: 

 

 זה ניסוח, לא ככה?    מר ארז ברט: 

 

איזה שהוא   מר מיכאל רייזמן:  יש  להגיד משהו כדי שאם  רוצה  אני  לי שנייה בבקשה.  תן  ארז, 

אז שיבין פשוט את   אזרח אחד בעיר שמקשיב עכשיו לישיבה הזאתי, שבמקרה הפרוטוקול יגיע לידיו,

השתלשלות העניינים. נושא התאורה שמו אותו בהתחלה בתב"ר, מובהר שבתב"ר לשים אותו זה לא  

חוקי, לכן העבירו אותו עכשיו לתקציב הרגיל. את אותם הסתייגויות שרוצים אנשים פה להעלות כדי 

א, לא, לא. את הכסף  שיהיה מספיק כסף לביטחון. מקודם צעקנו שאנחנו לא... בביטחון, הם לא, ל

 הזה עכשיו נשתמש לתאורה. אני רק רוצה שהתושבים יבינו את זה.  

 

 זה מה שאמרתי.    מר ארז ברט: 
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   -זה מה שהתושבים צריכים להבין. שהכסף הזה מר מיכאל רייזמן: 

 

 אז בואו תגדילו את התב"ר הזה.  מר חיים ברוידא: 

 

 מה להגדיל?   מר ארז ברט: 

 

 כל ההסתייגויות האלה נועדו אך ורק...   מר מיכאל רייזמן: 

 

 -חבר'ה יום שישי היום, יום שישי היום, ואני חוזר ואומר מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד(  

 

אני חוזר ואומר עוד פעם, אנחנו התכנסנו כאן כדי להעביר את תקציב עיריית  מר חיים ברוידא: 

תף, בואו נסיים את העניין הזה, בואו לא רעננה ולסיים עם הסאגה הזאתי. אם יש פה אינטרס משו

 נשים גלגלים האחד לשני בתוך... 

 

 אני מבקש אבל להצביע על ההסתייגויות אחת אחת.   מר ניר קריסטל: 

 

 בסדר. אין בעיה.   מר חיים ברוידא: 

 

ואני מבקש להצביע הסתייגות הסתייגות לאור הסיפור הזה, ואני אסביר רגע   מר ניר קריסטל: 

 ם את...  לתושבים ג

 

 לא, אתה לא צריך להסביר.  מר חיים ברוידא: 
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אני אסביר, תרשה לי. כי אני אסביר בעצם, מה שאתם אומרים זה כרגע שאת  מר ניר קריסטל: 

ה של  ציפינו    1,324,900-השורה  אנחנו  אגב  דרך  מצאנו,  שאנחנו  כמו  לביטחון  להעביר  במקום   ₪

במקום לא נכון, ותביאו מקורות חדשים. אבל לא שאתם תגלו אחריות לאור זה ששמתם את התב"ר  

 הבאתם, אתם אומרים את המקורות שאתם הבאתם, במקום לביטחון נשים בתאורה. 

 

 הצעתם...   מר ארז ברט: 

 

אמה מר ניר קריסטל:  יעבור,  שזה  מוכנים  לא  אנחנו -אנחנו  אם  יבינו,  כן  שהתושבים  כדי  מה 

חדר למעט עובדי העירייה, הולכים הביתה, למעט ראש נצביע נגד השורה הזאתי, כל היושבים פה ב

 העיר. 

 

 נלך הביתה, מה הבעיה?    מר ארז ברט: 

 

למרות  מר ניר קריסטל:  נמנע,  אנחנו  הזאתי  בשורה  ולכן  שתמשיך...  רוצים  אנחנו  עכשיו 

   -שאנחנו מתנגדים

 

 לא, לא, לא.  מר מיכאל רייזמן: 

 

  -בקשמי שירצה, אבל לכן אני מ  מר ניר קריסטל: 

 

 בואו נצביע.   מר ארז ברט: 

 

 אבל לכן אני מבקש להצביע על כל ההסתייגויות שורה שורה.  מר ניר קריסטל: 
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 אין בעיה.  מר חיים ברוידא: 

 

לא  מר ניר קריסטל:  אני  לי  תסלחו  פשוט  לתאורה.  מביטחון  כסף  פה  שמעבירים  יאומן  לא 

 מאמין שאני נמצא בחדר שבו זה מה שאומרים.  

 

 לא יאומן לבטל מס בשביל אינטרס פוליטי, לא יאומן.  ה עייאש לורן: מר מש

 )מדברים יחד(  

 

 ניר, זה כמו שאתה אומר..., כמו שביטלו את האגרה.   מר אילן כהן:

 )מדברים יחד(  

 

שאתה  מר ניר קריסטל:  השורה  יעבור.  רוצה  שאתה  התקציב  רוצה,  שאתה  מה  את  קיבלת 

 רוצה, השורה תעבור.  רוצה תעבור. קיבלת את מה שאתה

 

 אנחנו עושים הפסקה להתייעצות.  מר חיים ברוידא: 

  *** הפסקה ***

ברשותך רק להציע הצעה קטנה. פשוט כדי לייעל את התהליך, באמת שבת.  מר ניר קריסטל: 

ייעדנו   שאנחנו  השורה  את  מעביר  אתה  אם  האלה,  ההסתייגויות  שאחרי  אומר  שאתה  בהנחה 

 לתאורה, זה מאזן לך את התקציב, נכון? לביטחון, אתה מעביר 

 

 נכון.  מר יוסי מזרחי: 

 

נצביע   מר ניר קריסטל:  ולא  קצר,  זה  את  שנעשה  כדי  פשוט  נעשה,  שבואו  מציע  אני  אז  יופי. 

שורה שורה, בואו נעשה הצבעה על כל הנייר הזה. תעלו אתם איזו שורה אתם רוצים לשנות ונעשה  
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  -פור. זה יחסוך לנו פשוטהצבעה עליה, ובזה נגמור את הסי

 

 אם יש הבדל.  מר ארז ברט: 

 

. ואז כולנו אולי נגיע עוד, נרוויח עוד  2שורות, נצביע על    23במקום להצביע על   מר ניר קריסטל: 

  -חצי שעה לפני שבת. בסדר? נצביע על כל זה כמקשה אחת, הצעת השינוי שלכם 

 

   -אז נוציא את שורה מר יוסי מזרחי: 

 

 לא, אנחנו נצביע על זה, אנחנו מצביעים על זה ככתבו, כי הוא מאוזן.   סטל: מר ניר קרי

 

 אוקיי.  מר יוסי מזרחי: 

 

 ואתה מציע שינוי.   מר ניר קריסטל: 

 

יעבור לטובת   1,324,000מה שאני מציע אם ככה, שהסכום בסך שמופיע   מר יוסי מזרחי:   ,₪

 הוצאות התאורה במקום לביטחון. 

 

מציע   אז מר ניר קריסטל:  אני  שורה,  שורה  נצביע  שלא  כדי  פעם  עוד  פעם,  עוד  אומר  אני 

 שנצביע על כל זה במכה אחת, ואז נצביע על מה שאתה הצעת כרגע, להעביר משורה לשורה. 

 

 אתה תסתייג על השורה הזאת.  גב' אנה פוזמנטיר: 

 

מצביעים מר ניר קריסטל:  אנחנו  שורה.  שורה  ומצביעים  פה  יושבים  אנחנו  פעמים   23  אחרת 
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 במקום להצביע פעמיים.  

 

   -אפשר להצביע פעם אחת למעט השורה הזאתי מר יוסי מזרחי: 

 

 אז אנחנו נצביע על זה.   מר ניר קריסטל: 

 

 בסדר.  מר יוסי מזרחי: 

 

 בסדר? תודה.   מר ניר קריסטל: 

 

 אפשר גם...   מר ארז ברט: 

 

 על התאורה תצביעו בנפרד.  גב' אנה פוזמנטיר: 

 

   -אבל לא הבנתי  ל ברם:גב' מיכ

 

 איפה חיים ולורן?    מר ארז ברט: 

 

 איפה חיים ולורן?   מר ניר קריסטל: 

 

 חיים ולורן יש לו בר מצווה. חיים גולדמן יש לו בר מצווה.   מר ארז ברט: 

 

 אוקיי בסדר, בואו נצביע בבקשה.  מר ניר קריסטל: 
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 ל הכול.  לא הבנתי אבל מה זה אומר שמצביעים ע  גב' מיכל ברם:

 

שינוי  מר ניר קריסטל:  הסתייגות  עוד  לכם  יש  זה  ואחרי  ההסתייגויות  כל  על  מצביעים 

 בהסתייגויות של שורה אחת, וזה בסדר.  

 

 אז מצביעים על ההסתייגות הזאת נגד.  גב' אנה פוזמנטיר: 

 

 בסדר.  מר ניר קריסטל: 

 

 אבל אל תעשו תרגיל, שלא תעשו תרגיל.   גב' דרורה כהן: 

 

לך?  ניר קריסטל: מר  עושה  אני  תרגיל  איזה  בפניי,  הנייר  הנה  לך  אומר  אני  תרגיל.  שום  אין 

 איזה תרגיל אני עושה לך? הוא קובע את סדר ההצבעה. 

 

 לנו, לנו. לי לא עושים שום דבר אישי.   גב' דרורה כהן: 

 )מדברים יחד(  

 

   -ה פה, אני מצביע על הכולאני לא עושה לך שום תרגיל, איזה תרגיל? ההצבע מר ניר קריסטל: 

 

 אז מצביעים קודם כל להעביר לחשמל אחר כך את ההסתייגות?   מר אילן כהן:

 

 לא...  מר יוסי מזרחי: 

 

 אמרנו הסתייגויות אחר כך...  גב' מירב מאיר: 
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 אנחנו מצביעים על כל ההסתייגויות, ואחרי זה הוא מצביע ולשנות ולהעביר...   מר ניר קריסטל: 

 

 ואז אתה מסתייג רק על הסעיף הזה.  ה פוזמנטיר: גב' אנ

 

על   מר חיים ברוידא:  פה  הולכים  ולא  התקציב  לטובת  פה  הולכים  אנחנו  פה,  שיש  מקווה  אני 

  -תרגיל

 

 חיים איזה תרגיל יש פה?   מר ניר קריסטל: 

 

 בסדר גמור אוקיי.   מר חיים ברוידא: 

 

 תרגיל?   אנחנו הגשנו לך את הכול כתוב, מה מר ניר קריסטל: 

 

 ? 159מי בעד אישור כל ההסתייגויות שהוצגו למעט שורה   מר חיים ברוידא: 

 

 . 159רגע, אתה עושה תרגיל עכשיו. מה זה למעט שורה  מר ניר קריסטל: 

 

 זה מה שמייעץ הגזבר... זה הביטחון ניר.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אה אוקיי.  מר ניר קריסטל: 

 

 דיוק מה שביקשת.  זה ב מר אריאל הילדסהיימר:
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 עמוד...  מר יוסי מזרחי: 

 

 אוקיי סבבה.   מר ניר קריסטל: 

 

 אז חוזר,  מר חיים ברוידא: 

 

 מי בעד?  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 ? 159מי בעד אישור כל ההסתייגויות שהוצגו למעט שורה   מר חיים ברוידא: 

 

 מי בעד?  מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -אנחנו נצביע  גב' דרורה כהן: 

 

 מה שאת חושבת דרורה.    מר ארז ברט: 

 

 לא,  גב' אנה פוזמנטיר: 

 

 אנחנו בעד, זה ההסתייגויות שלנו.  מר ניר קריסטל: 

 

 מצוין.  8 מר אריאל הילדסהיימר:

 

 . 9? 8למה  מר ניר קריסטל: 
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 . 9סליחה  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 מי נגד?  מר חיים ברוידא: 

 

 . 6 מר אריאל הילדסהיימר:

 

 :צבעהה

  9 –בעד 

 6 -נגד 

  0 –נמנע 

 החלטה: 

 .159ההסתייגויות שהוצגו למעט שורה מועצת העיר החליטה ברוב קולות לאשר את כל 

 

  -100אוקיי, עכשיו אני ניגש לשורה  מר חיים ברוידא: 

 

 , אנחנו מבקשים שזה יהיה לטובת הוצאות תאורה, תאורת רחובות.  159 מר יוסי מזרחי: 

 

 הדבר שמאפשר את איזון התקציב.   מר ארז ברט: 

 

 בדיוק.  מר יוסי מזרחי: 

 

   -שיהיה אפשר להגיש את התקציב להצעה  מר ארז ברט: 

 

 אמת, אמת.  מר יוסי מזרחי: 
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 תודה רבה הבנתי. אם זה יאושר התקציב יכול להיות מוגש להצעה.   מר ארז ברט: 

 

 אמת.  מר יוסי מזרחי: 

 

   -עד העברת השורה הזאתיאתה שואל מי ב מר ניר קריסטל: 

 

 בצירוף ההסתייגויות.   מר יוסי מזרחי: 

 

 לתאורה.  מר ניר קריסטל: 

 

אגרת    גב' מיכל ברם: אם  קל  יותר  היה  שמחה,  הייתי  להגיד,  רוצה  אני  מצביעה  שאני  לפני 

  -השמירה מן הסתם הייתה במחיר

 

 ...   מר אילן כהן:

 

 ינו צריכים להיאלץ לעשות את הצעד הזה.  לא, גם בהצעה... ואז לא הי  גב' מיכל ברם:

 

 ?  159מי בעד שורה  מר חיים ברוידא: 

 

 ... עוברת לתאורה. 159לא, שורה  מר ניר קריסטל: 

 

 להוצאות תאורת רחובות.   מר יוסי מזרחי: 
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 אוקיי, אוקיי.   מר חיים ברוידא: 

 

 להגדיל את הוצאות תאורת הרחובות.   מר יוסי מזרחי: 

 

 בעד לבצע את השינוי התקציבי הזה באופן שזה יעבור לתאורת רחובות?   מי  מר ארז ברט: 

 

 להסטת התאורה כדי שהתקציב יהיה מאוזן?   159מי בעד? מי בעד שורה  מר חיים ברוידא: 

 

 כמה?   מר ארז ברט: 

 

 . 5 מר חיים ברוידא: 

 

 . 6 מר יוסי מזרחי: 

 

 מי נגד?  מר חיים ברוידא: 

 

 . 1 מר יוסי מזרחי: 

 

 למה אתה...?   ז ברט: מר אר

 

 נמנעים, אה סליחה.   מר ניר קריסטל: 

 

 מי נמנע?  מר חיים ברוידא: 
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 . 8 מר אריאל הילדסהיימר:

 

 עבר?   מר ארז ברט: 

 

 כן.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 :הצבעה

  6 –בעד 

 1 -נגד 

  8 –נמנע 

 החלטה: 

 תאורת הרחובות. לטובת  159מועצת העיר החליטה ברוב קולות לאשר את הסטת סעיף 

 

 עכשיו מצביעים על כל התקציב בצירוף ההסתייגויות.  מר יוסי מזרחי: 

 

 תקציב העירייה.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 יוסי בוא תסביר בבקשה את הדברים.   2022תקציב העירייה לשנת  מר חיים ברוידא: 

 

בה הזאת והתקציב אז אנחנו למעשה עכשיו, התקציב המעודכן בעקבות הישי מר יוסי מזרחי: 

בצירוף כל ההסתייגויות כפי שהוחלט עליהם עכשיו. זה התקציב לשנת    28.3.22-שהוגש, שהצבענו ב

2022 . 

 

 מצוין.  מר אריאל הילדסהיימר:
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 שאלות יש למישהו?   מר חיים ברוידא: 

 

 כן, התייחסות.   מר ניר קריסטל: 

 

 כן.  מר חיים ברוידא: 

 

א מר מיכאל רייזמן:  שאני התייחסות.  עלה,  מדריכי  שכר  של  הנושא  התקציב,...  נגד  אצביע  ני 

חושב שכל הסעיפים שמופיעים לאורך כל התקציב של שכר מדריכי עלה, הם סעיפים לא חוקיים, אין  

שום יכולת חוקית להעברת הכספים הזאתי. העברת הכספים הזאתי כבר מתבצעת מעל שנה וחצי. 

ול להגיד שהולכים למכרז  הניסיונות  צריכים להתקיים קודם. אסור  כל  יודע מה, הדברים האלה  א 

כך  שאחר  עירייה,  עובדי  ידי  על  שמנוהלת  פרטית,  עמותה  שהיא  עלה  לעמותת  כסף  להעביר  לנו 

לתת.   יכול  הוא  תשובה  איזו  שמסכן  עכשיו,  הודי  את  ששאלו  שהשאלה  כמו  תשובות  לתת  צריכים 

מ שאתם  לכם  דעו  המועצה,  חברי  לכל  אומר  אני  בשורות  ולכן  כאשר  התקציב,  על  היום  צביעים 

אינו  עלה  לעמותת  הזאתי  הכספים  שהעברת  בחשבון  קחו  עלה,  מדריכי  של  נושא  את  יש  התקציב 

  -חוקית

 

 לדעתך.   מר ארז ברט: 

 

   -ואם בסדר התקציב מר מיכאל רייזמן: 

 

 הוא צודק, היא לא חוקית.  מר ניר קריסטל: 

 

ה מר מיכאל רייזמן:  התקציב  בספר  נפתר  אם  שהיה  ולאחר  מדריכים,  שכר  מדריכי,  כתוב  יה 
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 נושא עלה, היו מעבירים את השורה הזאתי למדריכי עלה, הכול בסדר אין שום בעיה. 

 

   -אני רוצה לענות מר חיים ברוידא: 

 

 רק שנייה אחרת.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 סליחה, סליחה.   מר חיים ברוידא: 

 

ום הדבר הזה הוא לא חוקי. אני מתריע על זה כבר מספר  עוד הערה, נכון להי מר מיכאל רייזמן: 

התקציב הקודם, לא זה. היועצת המשפטית ומבקרת העירייה יודעות את זה, זה נאמר להן לא פעם  

אחת. מנסות עכשיו, מנסים עכשיו העירייה להעביר איזה שהוא מכרז והנושא הזה, בואו נראה איזה  

  -מכרז יהיה, בואו נראה איך זה יקרה

 

 המכרז יצא כבר.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 המכרז כבר מפורסם.    עו"ד תהילה סובל: 

 

בואו נראה איך זה יקרה, אני לא יודע למה המכרז לא יצא במשך רגע, רגע,   מר מיכאל רייזמן: 

  -השנה וחצי הקרובים. כל זמן שהמשרד

 

 היינו בהסדרה מול משרד הפנים.  עו"ד תהילה סובל: 

 

שנייה אחת, כל זמן שהמכרז הזה לא נחתם ולא מתקיים, כרגע זה בדיעבד כל   יזמן: מר מיכאל רי

 העברת הכספים שבוצעה עד עכשיו הייתה לא חוקית. 
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 תודה מיכאל.   מר חיים ברוידא: 

 

רק ברגע שהמכרז הזה יתקיים, הוא יהיה חוקי, תבואו אז תשאלו אותי, אני   מר מיכאל רייזמן: 

 אגיד אין בעיה.  

 

 אפשר לומר משהו?    ז ברט: מר אר

 

 תודה, אוקיי.   מר חיים ברוידא: 

 

להגיד   גב' דרורה כהן:  לי  כל אחרי שמיכאל, מותר  להתייחס בבקשה. קודם  רוצה  אני  חיים 

עם  דברי טעם  פעמים  הוא אומר הרבה  אני מאוד אוהבת לשמוע את מיכאל.  אופוזיציה,  גם שהוא 

ידע, שלי אין אותו.   והרבה  ולכן אחרי הדברים הרבה היגיון  לו.  לי את הידע שיש  בצד הכלכלי אין 

   -שהוא דיבר איתי

 

 בשביל זה האגדה לא מדבר.   מר אילן כהן:

 

 אני פניתי לתהילה. ותהילה אמרה לי: 'דרורה זה תהליך'.   גב' דרורה כהן: 

 

 נכון.  מר חיים ברוידא: 

 

 ברגע שהוא התריע את זה, העלינו את זה.    גב' דרורה כהן: 

 

 נכון.  מר חיים ברוידא: 
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 זה לא לוקח זמן.    גב' דרורה כהן: 

 

 זה הבירוקרטיה הישראלית.  מר חיים ברוידא: 

 

 זה כבר... ומטופל אז נרגעתי. אבל אני מאוד מעריכה אותך.   גב' דרורה כהן: 

 

 אני רוצה גם להגיד משהו.  גב' איילת  ארז סגן: 

 

 חצי. תהליך לא לוקח שנה ו מר מיכאל רייזמן: 

 

משרד  עו"ד תהילה סובל:  מול  הפנים.  משרד  מול  מאוד  ארוך  בתהליך  היינו  מיכאל,  נכון  לא 

  -הפנים

 

 אנחנו יודעים למה התהליך הזה קיים.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 חבר'ה שבת, חבר'ה שבת.   מר חיים ברוידא: 

 

 למה אין... עליהם?   מר מיכאל רייזמן: 

 

  -זו שאלה שצריכים לשאול אתה יודע אני לא יודעת, עו"ד תהילה סובל: 

 

והפרסונות   מר מיכאל רייזמן:  עלה  בתאגיד  השתנו...  שהפרסונות  בגלל  למה,  לך  אגיד  אני  לא, 

 החדשות לא יכולות להתקיים. 
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   -חבר'ה אנשים מר חיים ברוידא: 

 

  -מכיוון שמועצת העיר לא תצביע מר מיכאל רייזמן: 

 

 ביא. נכון זה צריך להסדיר את זה.  זה מה שצריך לה עו"ד תהילה סובל: 

 )מדברים יחד(  

 

 את יודעת שאני שנה וחצי מתריע על זה.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 נכון, שנה וחצי אנחנו מנסים להסדיר.  עו"ד תהילה סובל: 

 

 לא בחייאת דינק. תהילה, תהילה, בחייאת דינק.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 ע על משהו שהוא לא חוקי?  תהילה, אפשר להצבי גב' איילת  ארז סגן: 

 

זה   עו"ד תהילה סובל:  לנכון.  רואים  שאתם  מה  תעשו  אתם  ההסברים.  את  נתנו  אנחנו  איילת, 

הפנים שהבנו שאין אישור  היינו בהסדרה מול משרד  הוא שלאורך תקופה ארוכה  ההסבר. ההסבר 

 ו הסדרה. לגבי להפוך את עלה לתאגיד עירוני, הבנו שאנחנו צריכים להוציא מכרז ועשינ

 

  -אז כרגע גב' איילת  ארז סגן: 

 

 כרגע זה לא חוקי.   מר ניר קריסטל: 
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 כרגע זה לא חוקי.   גב' איילת  ארז סגן: 

 

 כרגע צריך להסדיר את זה.  עו"ד תהילה סובל: 

 

 חבר'ה, חבר'ה,   מר חיים ברוידא: 

 

   -זה לא יכול להיות מר מיכאל רייזמן: 

 

  -מי בעד מר חיים ברוידא: 

 

 -רגע, רגע, אפשר להגיד, איילת רצתה להגיד  ארז ברט: מר 

 

 היא אמרה, היא שאלה אותה שאלה.  מר חיים ברוידא: 

 

 אבל איילת רוצה להגיד ואני רוצה להגיד.   מר ניר קריסטל: 

 

עכשיו   מר ארז ברט:  עליו  מצביעים  שאנחנו  התקציב  כל  קודם  בבקשה,  לומר  רוצה  אני 

התקצי על  שיפור  בו  יש  דעתי בעיניי  נחה  לא  ממש  עדיין  הללו.  להסתייגויות  בתודות  הקודם,    ב 

מהסיפור של שימוש בסכום הזה לטובת תאורה ולא לטובת ביטחון. אני חושב שבתעדוף נכון אפשר  

למצוא גם את הסכום הזה כדי לא לפגוע, כדי לא לפגוע בביטחון, ואני מסכים עם כל מה שאמרו פה  

רענ בתושבי  לפגוע  שאסור  פגיעה בהתחלה  שתהיה  יעבור,  זה  אם  מראש  מצר  אני  בביטחון.  נה 

החזרי   מסוגיית  דעתי  נחה  לא  עדיין  להיות.  צריך  שככה  חושב  לא  אני  ככה.  שזה  חבל  בביטחון, 

הלוואות, אתם מכירים את הפילוסופיה שלי בנושא. לא רואה סיבה להקטין את החזר ההלוואות.  

 , אבל זה עוזר לתושבי רעננה בטווח הרחוק. נכון זה לא עוזר לתושבי רעננה בטווח הקרוב
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  -שהוצג 2022חבר'ה מי בעד אישור תקציב העירייה לשנת  מר חיים ברוידא: 

 

   -אני רוצה להתייחס מר ניר קריסטל: 

 

 מה?  מר חיים ברוידא: 

 

בעת   מר ניר קריסטל:  תראו  חבריי.  שאמרו  מילה  לכל  מצטרף  אני  אחד,  להתייחס.  רוצה  אני 

מה הסבנו את תשומת לב משרד הפנים, -ציב מה לעשות נושא עלה הוא לא חוקי. אמההזאתי, התק

וגלוי סבבה. ואני  הסבנו את תשומת ליבכם. חלה עליכם האחריות לתקן את זה. ומאחר וזה חשוף 

 מצטרף למה שאמר ארז. התקציב הזה הוא לא הטוב ביותר, הוא יותר טוב מהקודם, וזהו.  

 

לשנת    חבר'ה מר חיים ברוידא:  העירייה  תקציב  אישור  בעד  מועצת    2022מי  בישיבת  שהוצג 

 לרבות ההסתייגויות שאושרו? מי בעד?  28.3.22העיר ביום 

 

 איילת לא ברור למה את מצביעה. את לא הצבעת בעד?  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 לא בעד.  עו"ד תהילה סובל: 

 

 סליחה.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אז אם אפשר עוד פעם סליחה.  :מר אריאל הילדסהיימר

 

   -אם אפשר ידיים עו"ד תהילה סובל: 
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 . 10רק ידיים לחצי דקה אחרונה.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 . 1. מי נגד? 10 מר חיים ברוידא: 

 

 .  2. נגד 2רגע, רגע, נגד  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 ? 2-מי זה ה מר חיים ברוידא: 

 

 ל. אנה ומיכא מר אריאל הילדסהיימר:

 

 מי נמנע?  מר חיים ברוידא: 

 

 . 3 מר אריאל הילדסהיימר:

 

חבר'ה שיהיה במזל טוב אני שמח שחזרתם באמת לתקציב המקורי שהיה לנו  מר חיים ברוידא: 

 -. יש לרעננה28.3.22-ב

 )מדברים יחד(  

 

 יש לרעננה תקציב.   מר חיים ברוידא: 

 

 :הצבעה

  10 –בעד 

 2 -נגד 
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  3 –נמנע 

 החלטה: 

לשנת  מוע תקציב  לאשר  קולות  ברוב  החליטה  העיר  ביום    2022צת  העיר  מועצת  בישיבת  שהוצג 

 לרבות ההסתייגויות שאושרו.  28.3.22

 

 . 2022אישור תקציב פיתוח לשנת  .3

 

לסעיף   מר חיים ברוידא:  עכשיו  עובר  אני  פעם,  עוד  חוזר  לשנת  3אני  פיתוח  תקציב  אישור   .

אומר וחוזר ואומר, אין פתרון אחר לבית ספר חורב. אנחנו חייבים  . תב"ר בית ספר חורב. אני  2022

להתייחס לכל ילד, ... שצריך לקבל את החינוך שלו, זה חלק מהמסר של האחדות שלנו. אני מבקש 

 ומעלה, אבקש מגזבר העירייה להתייחס. יוסי תתייחס בבקשה לסעיף הזה.  

 

מיליון ₪, שמקורו במשרד    12תוספת של  טוב, אז אנחנו מדברים על תב"ר,   מר יוסי מזרחי: 

 החינוך. מבקשים לאשר אותו. 

 

 מי בעד אישור תב"ר תכנון והקמת בית ספר מוכש"ר חורב?  מר חיים ברוידא: 

 

 . 6מי בעד?  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 מי נגד?  מר חיים ברוידא: 

 

 בעד... אישור התקציב אתם מצביעים.   מר אילן כהן:
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 נגד אוקיי.  מר חיים ברוידא: 

 

 נמנע אולי?   מר ארז ברט: 

 

 לא, לא.  מר רחמים שלום: 

 

 מועצת העיר לא מאשרת את עדכון התב"ר, תודה רבה.  מר חיים ברוידא: 

 

 :הצבעה

  6 –בעד 

 9 -נגד 

  0 –נמנע 

 החלטה: 

 מועצת העיר החליטה ברוב קולות לא לאשר עדכון תב"ר תכנון והקמת בית ספר מוכש"ר )חורב(.  

 

העירייה  מר חיים ברוידא:  מגזבר  גם  מבקש  אני  קיימא.  בר  ופיתוח  לקיימות  מבקרים  מרכז 

 להסביר. 

 

זה למעשה תוספת לתב"ר שכבר אושר בשנה שעברה. זה על מנת להשלים את  מר יוסי מזרחי: 

כל הפרויקט. מקור התקציב הוא בהיטלי השבחה. כאשר אנחנו הגשנו במקביל גם בקשה לקול קורא  

   -שייתכן ויאושר. אבל בשלב זה כדי שנוכל לקדם את זה, אנחנו מקק"ל

 

לקיימות   מר חיים ברוידא:  חינוכי  מבקרים  במרכז  מדובר  ואומר,  חוזר  שוב  אני  יוסי,  סליחה 

ופיתוח בר קיימא. אני חושב שזה יהיה כבוד לעיר שלנו שיהיה מרכז כזה למבקרים. מי בעד עדכון 
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 לקיימות ופיתוח בר קיימא?  תב"ר הקמת מרכז מבקרים חינוכי

 

זו    גב' מיכל ברם: רונית לא פה הם לא יכולים לעשות משהו... איך הם יקבלו החלטה לבד? 

 בעיה. 

 

 די נו.  גב' מירב מאיר: 

 

 . מי נגד? נהדר.  6אוקיי  מר חיים ברוידא: 

 

 לא, זה מעצבן, כי רק בפייסבוק כותבים.    גב' מיכל ברם:

 

 , נהדר, בסדר גמור מצוין. נהדר מר חיים ברוידא: 

 

 :הצבעה

  6 –בעד 

 9 -נגד 

  0 –נמנע 

 החלטה: 

לקיימות  חינוכי  מבקרים  מרכז  להקמת  תב"ר  עדכון  לאשר  לא  קולות  ברוב  החליטה  העיר  מועצת 

 ופיתוח בר קיימא.  

 

 יוסי תסביר.  2022חשמל ומאור תכנית אב  2022פרויקטים  מר חיים ברוידא: 

 

רוט נשלח אליכם, אותו תב"ר מפורסם. ראיתם את רשימת כל העבודות הפי מר יוסי מזרחי: 
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ב מסתכם  הזה  התב"ר  ואחד.  אחד  כל  ליד  סכומים  אומדני  סכומים,  פירוט  ₪.   2.7-עם  מיליון 

והכול זה עבודות שדרוגים של    2.7מיליון ₪, אנחנו היום עם    4.5להזכירכם התחלנו עם   מיליון ₪. 

 תאורות ונקודות ספציפיות. 

 

  -מי בעד אישור תב"ר מאור רחובות ר חיים ברוידא: מ

 

 רגע כמה, אתה מציג את הטוטאל שלו?  מר ניר קריסטל: 

 

 מיליון ₪.   2.7 מר יוסי מזרחי: 

 

 מירב חשיבה עצמאית, בא לך שיהיה תאורה בעיר ברחובות מסוימים?    גב' מיכל ברם:

 

 מיליון ₪ לביטחון.  1.3... העברתם   מר ארז ברט: 

 

רגע ניר גם מילה על הוגנות, כי הבקשה שלך בפרוטוקול הייתה כל מה שלא   אריאל הילדסהיימר:מר  

 יכול להיות תב"רי צריך לעבור לשוטף. זה מה שבוצע. כל מה שתב"רי באופייו צריך להיות תב"רי.  

 

 נכון.  מר ניר קריסטל: 

 

 אז קצת הוגנות בסדר?   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 ללה חיים מי בעד.  יא מר ניר קריסטל: 

 

 רגע שנייה רוצים להחזיר חברי מועצה?    מר ארז ברט: 
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 יאללה חברים, מי בעד תב"ר תאורה.  מר ניר קריסטל: 

 

 מי בעד אישור תב"ר מאור רחובות ושדרוגי תאורה בעיר?  מר חיים ברוידא: 

 

 אבל יהיה חושך.    גב' דרורה כהן: 

 

 . 8 מר אריאל הילדסהיימר:

 

 מי נגד?  ידא: מר חיים ברו

 

 הם לא יודעים מה להחליט.   גב' מיכל ברם:

 

 .  3. מי נמנע? 1מי נגד?  מר חיים ברוידא: 

 

 . 4   דוברת:

 

אוקיי. מועצת העיר מאשרת את תב"ר מאור רחובות ושדרוגי תאורה בעיר,   4 מר חיים ברוידא: 

 שיהיה לכולם שבת שלום ותודה רבה. 

 

 :הצבעה

 8 –בעד 

 1 -נגד 

  4 –נמנע 
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 החלטה: 

 תב"ר מאור רחובות ושדרוגי תאורה בעיר. מועצת העיר החליטה ברוב קולות לאשר 

 

  

          

  ______________________           ______________________ 

 מר אריאל הילדסהיימר                מר חיים ברוידא                       

 מנכ"ל העירייה                    ראש העיר                


